


Ob;ina Vodice praznuje

Gospa Pepca Pirc rada pove> “V dolinci 
prijetni je ljubi moj dom.”  Pri tem misli na
Dolenjo Staro vas pri {entjerneju. V dru\ini
je bilo osem otrok. Kot pravi, je bilo 
\ivljenje v tako [tevilni dru\ini lepo, saj so
se imeli radi med seboj. Te\ki ;asi so pri[li,
ko se je za;ela vojna, ki je bila na
Dolenjskem [e posebno huda. Tik pred
vojno jim je umrl o;e, tako da se je mama
sama prebijala z otroki vsa vojna leta.
Svojo izobra\evalno pot je za;ela 
v Me[;anski [oli, ki jo je obiskovala 
v {mihelu pri Novem mestu, u;itelji[;e pa 
v Ljubljani. Kon;ala ga je leta 1949 in tako
postala ena prvih u;iteljic v svobodi.
Njeno prvo slu\beno mesto je bilo 
v Gabrovki, kjer je bila pet let. Kot pravi,
ne bo nikoli pozabila prijaznih, dobrih in
veselih ljudi. Imela je sre;o, da je bila tam
ravnateljica sr;no dobra, toda zelo 
delovna in dosledna. Zato se je takrat tudi
sama nau;ila doslednosti in natan;nosti
pri svojem delu.
Po petih letih pou;evanja v Gabrovki ji je
in[pektor predlagal, naj gre v dolino - 
v Menge[ ali Vodice. Odlo;ila se je za
Vodice. To je bila za njo velika sprememba.

Poleg opravljanja u;iteljskega poklica se je
hitro vklju;ila tudi v delo krajevne 
skupnosti in se navajala na novo \ivljenje. 

Spoznala je svojega mo\a Janeza, s katerim
sta si ustvarila dru\ino. Otroka Jani in
Tanja sta rasla in bila pridna. |iveli so lepo,
dokler ni pri[la bolezen in jim vzela najprej
mo\a in o;eta, nato pa [e Tanjo.

Na O{ Vodice je vsa leta vodila tudi Rde;i
kri\, pri katerem so u;enci vsako leto na
ob;inski ravni tekmovali v prvi pomo;i.
Svoje te;ajnike rada pohvali, saj so skoraj
vedno zasedli prvo mesto, za kar so dobili
celo pohvalo iz Beograda.

Izvajala je tudi veliko izven [olskih
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dejavnosti, saj je bila [ola leto po vojni
gonilna sila povsod -  od iger do pevskega
zbora in raznih kro\kov. {e posebej dejavna
je bila okoli leta 1960, ko je za svoje delo
prejela “medaljo rada”. In ko so na ob;ini
brali, kaj vse dela, [e sama ni mogla verjeti,
da vse to res po;ne. 
V ;asu njenega slu\bovanja so se na [oli
zgodile tudi hude stvari in tako je bila 
primorana eno leto voditi delo [ole kot 
v. d. ravnatelja. Bilo je [e posebno te\ko,
ker je bila za vse sama, saj na [oli takrat ni
bilo zaposlene tajnice. 

Vsa leta, od leta 1954 do 1990, je bila tudi
;lanica Rde;ega kri\a v Krajevni skupnosti.
Aktivna je bila tudi pri Civilni za[;iti, za kar
je prejela zlato zna;ko. Ko se je gospa
Pepca Pirc upokojila, je bila kar 17 let tajnica
Dru[tva upokojencev. Ve; let pa je delala
tudi pri Karitasu in bila predsednik Sveta
[ole.

Sedaj \ivi z vnukoma, ki sta ostala brez
mame. Vse dejavnosti je opustila, ker ima,
kot pravi, dela dovolj, dostikrat [e preve;.

Pravi, da se v Vodicah dobro po;uti. Ko
sre;uje svoje nekdanje u;ence, ji je toplo
pri srcu, saj so bili to “njeni otroci” - razred
kot dru\ina, kjer so pridno delali, se imeli
radi med seboj in si pomagali.

Pepca Pirc tudi pravi> “V razredu sem se
vedno zelo dobro po;utila. Bila sem rojena
za u;iteljico, in ;e bi se [e enkrat odlo;ala
za poklic, bi izbrala istega. Ko so konec
[olskega leta u;enci odhajali v vi[ji razred,
mi je bilo vedno te\ko.”

Gospa Pepca Pirc je s svojim \ivljenjskim
delom na podro;ju izobra\evanja in socialnih
dejavnosti dala izredno pomemben
prispevek k razvoju ob;ine ter kakovosti
\ivljenja prebivalstva. Njena dru\inska
vloga in njena \ivljenjska mo; pa sta
neponovljiv vzor vsem nam. 

Dobitniki
ob;inskih

priznanj

Pepca Pirc prejme ob;insko

priznanje - ;astna ob;anka

Ob;ine Vodice
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Sporo;ilo bralcem

Odgovorna urednica si pridru\uje pravico do objave ali neobjave,
kraj[anja, povzemanja ali delnega objavljanja nenaro;enih
prispevkov v skladu s prostorskimi mo\nostmi. Izjema so odgovori
in popravki objavljenih informacij, ki bi lahko prizadeli
posameznikovo pravico ali interes, kot to dolo;a zakon. Pisma
bralcev naj ne bodo dalj[a od ene tipkane strani oziroma naj 
vsebujejo najve; 2000 ra;unalni[kih znakov. Disket in 
neobjavljenih pisem ne vra;amo.
Vsi prispevki morajo biti opremljeni s polnim imenom in naslovom
odgovorne fizi;ne osebe (tudi v primeru institucij, organizacij,
strank, dru[tev ipd.) ter po mo\nosti s telefonsko [tevilko, na kateri
je mogo;e preveriti avtenti;nost avtorja. Vse prispevke 
sprejemamo do osmega v mesecu.
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Ob;ina Vodice praznuje

{PD Gams prejme ob;insko

priznanje - plaketo Ob;ine

Vodice

{portno planinsko dru[tvo Gams je bilo
ustanovljeno leta 1997 na pobudo 
nekaterih zanesenjakov, ki so \eleli 
k rekreativnemu planinarjenju pritegniti
;im [ir[i krog ob;anov. Ideja se je
uresni;ila ve; kot pri;akovano, saj [tevilo
;lanov, od prvotnih [tirideset, vsako leto
nara[;a in v leto[njem letu ima {PD GAMS
\e 118 ;lanov.

V dru[tvu vsako leto od marca do 
septembra organizirajo [est do sedem 
izletov, ki se tekom sezone te\avnostno
stopnjujejo. Vsakega izleta se ne glede na
vreme udele\i od dvajset do trideset
;lanov. Do sedaj so hodili izklju;no 
v doma;e, slovenske gore, letos pa so prvi;
prestopili te okvire in bili \e na Hrva[kem
ter v Avstriji.

Svojevrstna poslastica je jesenski izlet 
v razli;ne kraje Slovenije, katerega 
se udele\ijo tudi tisti ;lani, ki za gorni[ke
podvige nimajo zadosti kondicije. Skriti
koti;ki na[e prelepe de\ele, nenavadni
naravni in kulturni spomeniki, zanimive
lokalne posebnosti, pa tudi pestra 
kulinari;na ponudba so stvari, o katerih
te;e pogovor [e dolgo po izletu.

Dru[tvo \eli s svojo dejavnostjo ;lanom
predvsem pribli\ati lepote gora, ob vzno\ju
katerih \ivimo. Prepotenih obrazov 
osvajajo vrhove, z njih zrejo na spodaj
le\e;e vasi in skrbno obdelana polja, 
skupaj spoznavajo lepo, a te\avno minulo
pastirsko \ivljenje na planinah, ;udijo se
cvetlicam ob poti in nemo gledajo v trop

gamsov, ki se nemoteno pasejo na 
prepadnih gorskih policah. V;asih pa izlet
obogatijo [e z ogledom kulturne ali
zgodovinske zanimivosti v bli\ini. 

Osvajanje vrhov pa ni edini cilj Gamsov,
velik poudarek je na dru\enju, na 
pogovoru in spoznavanju med seboj.
Vsakodnevna naglica nas je posrkala vase,
ni ve; ;asa za soseda ali prijatelja. Njihovi
izleti pa nudijo prilo\nost, da med seboj
spro[;eno poklepetajo in se od srca 
nasmejejo.

V zadnjih petih letih dru[tvo zelo uspe[no
vodi predsednik Drago Pirc. Za njegovo
prizadevno delo se mu ;lanice in ;lani
dru[tva iskreno zahvaljujejo. :estitkam in
zahvali se seveda pridru\uje tudi Ob;ina
Vodice.   
Slovenci smo narod planincev. Planinska
kultura je nerazdru\no povezana s kulturo
na[ega naroda. Dejanja planincev, kot je
bilo dejanje Jakoba Alja\a, ki je postavil
stolp na vrhu Triglava, so pustila ponosni

pe;at na na[em narodu. Pomnik na vrhu
Triglava, ki sporo;a, da v teh prelepih
gorah in pod njimi \ivi na[ narod, je
pomembno vplival na slovensko identiteto.
Med planinci sta poleg ljubezni do gora
tako mo;no zasidrana tudi narodna zvest
in ponos.

{PD Gams sledi tem na;elom in poleg
rekreativnega gibanja v neokrnjeni naravi,
ki ga nudi svojim ;lanom, tudi [iri 
planinsko kulturo. Njihovi ;lani so tudi
najmlaj[i. Otrokom tako dru[tvo pribli\uje
gore kot del slovenske tradicije in skrbi, da
je ljubezen do gora v ob;ini, ki jo krasijo
prelepi pogledi na bli\nje vrhove, prisotna
tudi v mlaj[ih generacijah.
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Uvodnik

ljudje v ve;jem [tevilu ne \elijo izrekati 
o prihodnji poti na[e dr\ave? Zakaj 
ne \elijo soodlo;ati in za;rtati pot v 
prihodnost? Je to res samo stvar politike in
organov izvoljene oblasti? Morda bo prav
samoanaliza dela v posameznih strankah
pripomogla k temu, da se bodo morale [e
bolje truditi za dobrobit slehernega
posameznika, predvsem pa usmeriti pogled
v prihodnost. To velja tudi za vlado, ki ne
bo imela lahkega dela. Prepri;ana sem, da
si dr\avljani \elimo predvsem solidno 
prihodnost, zagotovitev delovnih mest, ki
bodo omogo;ala po[teno pla;ilo za
po[teno opravljeno delo, dobro socialno in
zdravstveno varstvo in zdravo okolje, 
v katerem bodo na[i otroci uspe[no
odra[;ali. 

Prihodnost na[ih osnovno[olcev je v rokah
star[ev, u;iteljev, kot tudi ustanoviteljice,
Ob;ine Vodice. Zaradi nedavne ujme, ki je
povzro;ila pravo razdejanje na [olskem
objektu, o ;emer smo \e poro;ali, se
trenutno odvijajo gradbena dela. Pridobili

Konec leto[njega poletja je potekal 
v znamenju parlamentarnih volitev.
Medtem ko se je predvolilna mrzlica 
v septembru stopnjevala iz tedna v teden,
smo lahko prisluhnili [tevilnim soo;enjem
posameznih strank oziroma njihovih 
predstavnikov. Veliko je bilo izre;enega,
veliko povedanega, [e zlasti na temo afer,
gospodarskega kriminala in trenutnega
stanja v gospodarstvu, niso pozabili niti na
[olstvo niti na zdravstvo. Merile so se
mo;i, merili so se programi, posamezniki
so se pomerili v spretnosti govorni[tva,
zagovarjanju stali[; in spretnosti
oporekanja. Vsak je imel mo\nost poiskati
sebi najbolj soroden program in ugotoviti,
kateri politi;ni profil oziroma program mu
najbolj ustreza.
Na dan volitev je imelo zadnjo besedo 
ljudstvo in prav je tako. To ljudstvo je
volilo v nekoliko okrnjenem [tevilu, saj
dobra tretjina volilnih upravi;encev ni
pri[la na voli[;e. Kaj jih je od tega 
odvrnilo? O tem bo morala razmisliti tako
dosedanja kot prihodnja vlada. Zakaj se

Predvolilno mrzlico bo
zamenjala povolilna
resni;nost

bomo tri nove u;ilnice in knji\nico, hkrati 
s tem pa bo poskrbljeno tudi za sodobno
zunanjo ureditev [ole. O poteku teh del in
drugih projektih v ob;ini smo spregovorili 
z \upanom Branetom Podbor[kom.
Predstavljamo tudi leto[nje dobitnike
ob;inskih priznanj, poro;amo o [portnih in
kulturnih prireditvah ob ob;inskem
prazniku, hkrati pa z zadovoljstvom pi[emo
o novih pridobitvah, ki zagotavljajo
kakovostnej[e \ivljenje na[ih ob;anov.
Priporo;amo tudi pregled obvestil, ki jih je
pripravila Ob;inska uprava, ne pozabite pa
tudi na na[e stalne rubrike.

Do izida prihodnje [tevilke pre\ivite lepe
jesenske dni v dru\bi tistih, ki jih imate
najraje. Star[i, ne pozabite, da leto[nji
teden otroka traja od 6. do 12. oktobra. 
V vseh ve;jih krajih po Sloveniji se v tem
tednu organizirajo razvedrilni in
prosto;asni programi za otroke. Ne 
zamudite prilo\nosti, obi[;ite jih. Naj vam
pri[epnem na uho> leto[nja tema tedna
otroka je “Nekoga mora[ imeti rad”.   

Alenka Jereb
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Vsebina / Ob;inska uprava poro;a

U r a d n e  u r e
Ob;inska uprava>
− ob  ponedeljkih in petkih med 

10. in 12. uro, 
− ob sredah med 10. in 12. uro ter

14. in 17. uro. 

Uradne ure \upana>
v sredo od 15. do 17. ure.

Vlo\i[;e>
vsak dan od ponedeljka do petka
med 9. in 12. uro, ob sredah pa
tudi med 14. in 17. uro.

ENSVET − brezpla;no 
energetsko svetovanje za
ob;ane v Vodicah
− lokacija> 

ob;inska sejna soba nad po[to
oz. trgovino v Vodicah< 

− naro;anje strank> 
vsak delovni dan med 8. in 
15. uro na telefon (01) 833 26 10
(sprejemna pisarna Ob;ine
Vodice)<

− uradne ure>
po medsebojnem dogovoru 
svetovalca s prijavljenimi
strankami 
(obvezna predhodna prijava).

Petrol Plin, d.o.o.
− informacijska pisarna Vodice>

uradne ure v prostorih ob;inske
sejne sobe nad po[to oz. trgovino
v Vodicah, in sicer vsako sredo
med 18.30 in 19>30 (vodja 
informacijske pisarne Bo[tjan
Zupan;i;, tel. (041) 577 813),
http>//www.petrol.si/index.php?sv_
path=122,246,260,400

− de\urna terenska slu\ba>
tel.> (040) 679 344.

Medob;inski in[pektorat>
uradne ure na sede\u in[pektorata,
Menge[ka cesta 9, Trzin, vsak
ponedeljek in sredo med 9. in 
11. uro< v prostorih Ob;ine Vodice
vsak ponedeljek med 9. in 11. uro
po predhodnem dogovoru na
telefon (01) 564 47 20
(Medob;inski in[pektorat).

Javno podjetje Komunala
Vodice, d.o.o.
− poslovanje s strankami>

uradne ure v prostorih Javnega
podjetja (Dom krajanov, Utik 1),
in sicer ob ponedeljkih in petkih
med 9. in 12. uro, ob sredah med
9. in 12. ter 14. in 17. uro<

− de\urna terenska slu\ba>
tel.> (051) 622 282. 

Elektro Ljubljana, d.d.
− DE Ljubljana okolica,

Nadzorni[tvo :rnu;e>
uradne ure v prostorih
nadzorni[tva, Cesta 24. junija 1,
:rnu;e, in sicer vsak ponedeljek
med 8. in 11. uro ter vsako sredo
med 8. in 10. ter 14. in 16. uro (tel.>
(01) 537 14 55, fax> (01) 561 36 73)<
− de\urna terenska slu\ba>

tel.> (031) 319 956<
− obvestila o na;rtovanih 

odklopih elektri;ne energije>
http>//www.elektro−

ljubljana.si/default.cfm?Jezik=Si&Kat
=0205 

Upravna enota Ljubljana
− Krajevni urad Vodice>

uradne ure v prostorih
Krajevnega urada (Dom krajanov
Vodice, Kopitarjev trg 1), in sicer
ob sredah med 8. in 12. ter 13. in
17. uro in petkih med 8. in 13.
uro.

Zavod za gozdove Slovenije
− Obmo;na enota Ljubljana,

Krajevna enota Ljubljana, 
Revir Vodice>

uradne ure v prostorih ob;inske
sejne sobe nad po[to oz. trgovino
v Vodicah, in sicer vsak ;etrtek
med 7. in 9. uro (revirna gozdarka
Nina Iveta, tel.> (041) 657 224).
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Ob;inska uprava poro;a

Pet ulic v Vodicah 
bo dobilo novo 

“komunalno podobo”

Miran Sirc, univ. dipl. org.

Za gradnjo kanalizacije na

Krvav[ki ulici, Lebar[ki

poti, prete\nem delu

Pustnic in Jegri[ ter

stranskem odcepu Vodi[ke

ceste je Ob;ina Vodice 

pridobila del evropskih

nepovratnih sredstev

Prebivalcem ulic, kjer se bo gradilo, je bil
projekt \e podrobneje pojasnjen na
posameznih predstavitvah v mesecu juliju.
Ker pa gre za enega ve;jih ob;inskih 
projektov v zadnjem obdobju, ga velja
opisati tudi ostalim.
Skupna dol\ina trase bo zna[ala okrog
1.200 m. Povsod se bosta vgradili fekalna in
meteorna kanalizacija< polo\il se bo nov
vodovod iz nodularne litine, ki bo 
nadomestil salonitnega, na posameznih
odsekih \e resni;no dotrajanega. Ostali
partnerji - Petrol Plin, Telekom Slovenije in
Elektro Ljubljana - ki smo jih uspe[no
pritegnili k investiciji, bodo zgradili
plinovod ter kabelsko kanalizacijo za 
elektro in telekomunikacijske vode. 
Ob;ina bo poskrbela [e za primerno 

rekonstrukcijo cest in okolju prijazno
javno razsvetljavo. Prometnej[i od petih
ulic, Krvav[ka in Pustnice, bosta po
zaklju;ku del prometno bistveno varnej[i,
saj bodo pe[ci lahko uporabljali nove
plo;nike.
Ob;inska uprava je bila ob tehni;ni pomo;i
JP Komunala Vodice, d. o. o., uspe[na tudi
pri pridobivanju nepovratnih evropskih
sredstev iz sklada za regionalni razvoj.
Na[a ob;ina je zaradi vklju;enosti 
v osrednjeslovensko statisti;no obmo;je
pri tem sicer hendikepirana, saj je zaradi
relativne razvitosti regije mo\en dele\
evropskega sofinanciranja zelo nizek 
(v konkretnem primeru zgolj pribl. 15 % za
fekalno in meteorno kanalizacijo). Zahteve
(v;asih tudi izrazito birokratske), ki so

povezane z evropskimi sredstvi, zaradi tega
dejstva niso ni; manj[e ter narekujejo zelo
natan;no pripravo in spremljanje projekta
v vseh fazah implementacije. 
Kot \e re;eno, je bil projekt pred za;etkom
del najprej predstavljen ob;anom teh petih
ulic. V splo[nem je bilo zaznati izrazito 
pozitiven odnos in podporo na;rtovanim
delom. Dolo;ena vpra[anja sicer ostajajo
odprta< kak[no, se bo pokazalo [e tekom
gradnje. V kolikor ne bodo presegala 
toleran;nih okvirov izvedljivosti, jih bomo
sku[ali v najve;ji meri kompromisno re[iti. 
:ez dobro leto dni pa bomo lahko vsi 
skupaj preverili trdnost novega asfalta, ki
bo prekril novo celovito infrastrukturo pod
njim.

Pred kratkim so stroji glavnega izvajalca del, Cestnega podjetja Ljubljana, \e

zabrneli na nekaterih od na[tetih ulic. Prometni re\im v Vodicah bo v ;asu

gradnje nekoliko spremenjen oz. prilagojen, vendar je izvajalec dol\an

poskrbeti za nedvoumno ozna;itev posameznih obvozov. Operacijo delno

financira Evropska unija, in sicer iz Evropskega sklada za regionalni razvoj,

izvaja pa se v okviru programa krepitve regionalnih razvojnih potencialov za

obdobje 2007-2013, razvojne prioritete “Razvoj regij”. Dela bodo v celoti

zaklju;ena jeseni 2009.
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Ob;inska uprava poro;a

Na podlagi Pravilnika o [tipendiranju v Ob;ini Vodice (Uradno glasilo Ob;ine Vodice, [t. 4/2008, v nadaljevanju Pravilnik), 
\upan Ob;ine Vodice objavlja

RAZPIS {TIPENDIJ ZA {OLSKO LETO 2008/2009

Razpis je namenjen vsem vajencem in dijakom ter [tudentom
visoko[olskih strokovnih in univerzitetnih programov, ki imajo
stalno bivali[;e v Ob;ini Vodice in izpolnjujejo razpisne pogoje.

Razpisni pogoji 

Na razpisu lahko sodelujejo prosilci, ki izpolnjujejo naslednje
pogoje>
- so dr\avljani Republike Slovenije s stalnim bivali[;em v Ob;ini

Vodice<
- ob vpisu v prvi letnik srednje [ole niso starej[i od 18 let 

oziroma ob vpisu v prvi letnik vi[je[olskega ali visoko[olskega
izobra\evanja niso starej[i od 26 let<

- ne prejemajo drugih [tipendij ter ostalih prejemkov,
dolo;enih v 5. ;lenu Pravilnika.

1. Vi[ina osnovne [tipendije zna[a 100 eurov. 

2. Pravico do ob;inske [tipendije lahko uveljavijo vajenci, 
dijaki in [tudentje (v nadaljevanju kandidati), pri katerih
dohodek na dru\inskega ;lana v letu 2007 ne presega 
celoletnega zneska 230 % zajam;ene pla;e (6.561,34 eurov) 
v Republiki Sloveniji.

3. V primeru ve;jega [tevila prosilcev, ki izpolnjujejo razpisne
pogoje, se pri dodelitvi [tipendije posamezniku upo[tevajo
dodatna merila za dodelitev [tipendije>

- dohodek na dru\inskega ;lana<
- dejstva in okoli[;ine, ki odra\ajo dejanski socialni polo\aj

kandidata<
- premo\enjsko stanje prosilca in njegove dru\ine<
- zdravstveno stanje prosilca in njegove dru\ine<
- u;ni uspeh v preteklem [olskem letu.

4. {tevilo [tipendij je omejeno z vi[ino sredstev ob;inskega
prora;una. 

5. {tipendist ni upravi;en do [tipendije v ;asu absolventskega
sta\a.

6. {tevilo razpisanih [tipendij> za dijake 10 in za [tudente 5.

7. Na podlagi posameznih vlog lahko \upan s sklepom odobri
enkratne [tipendije posameznikom za [tudij v tujini. 

8. Prosilci, ki \elijo pridobiti [tipendijo po tem razpisu, oddajo
izpolnjen obrazec “Vloga za uveljavitev dr\avne [tipendije” za
[olsko leto 2008/09. Obrazec je mogo;e kupiti v knjigarnah
(DZS - Obr. 1,51) ali natisniti z interneta, kjer je objavljen na
spletni strani Centra za socialno delo. Vlogo morajo 
kandidati izpolniti v skladu s prilo\enim navodilom, ki je njen
sestavni del. Vlogi je treba prilo\iti>

- originalno potrdilo o vpisu za [olsko leto 2008/09 za kandidata

in kopije potrdil o vpisu za [olsko leto 2008/09 za druge
dru\inske ;lane, ki imajo status dijaka, vajenca ali [tudenta<

- potrdilo o stalnem prebivali[;u v Ob;ini Vodice< 
- potrdilo o premo\enjskem stanju kandidata<
- dokazila o bruto dohodkih in osebnih prejemkih, 

ugotovljenih v odlo;bah o odmeri dohodnine star[ev ali

skrbnikov v letu 2007 ter drugih dru\inskih ;lanov kandidatov,
ki so bili dol\ni vlo\iti napovedi za odmero dohodnine, v

odlo;bah o odmeri davka od dohodkov iz dejavnosti ter

dokazila o neobdav;ljivih dohodkih in osebnih prejemkih.

V dohodek kandidatove dru\ine se v[tevajo tudi pokojnine in

nadomestila v skladu s predpisi o pokojninskem in
invalidskem zavarovanju, pre\ivnine ter osebni prejemki in

katastrski dohodek, ne glede na to, ali je zavezanec za
pla;evanje dohodnine. Predlo\iti je treba tudi dokazila o pre-
jemkih od ob;asnih in za;asnih del dijakov in [tudentov,
izpla;anih preko poobla[;enih agencij, ki presegajo 51 %
povpre;ne letne pla;e zaposlenih v RS< 

- sklep ali odlo;bo ustrezne komisije v primeru kandidata ali
dru\inskega ;lana s posebnimi potrebami, oziroma izvid ali
odlo;bo ustrezne komisije v primeru te\je funkcionalne
prizadetosti kandidata<

- kopijo spri;evala oziroma potrdilo o opravljenih izpitih

v preteklem letu<
- [tevilko osebnega ra;una kandidata.

9. Kandidati, ki \elijo pridobiti [tipendijo po razpisnih pogojih,
oddajo svoje vloge z dokazili osebno ali priporo;eno po[ljejo
na naslov> Ob;ina Vodice, Kopitarjev trg 1, 1217 Vodice. 

10. Vlogo z dokazili lahko kandidati vlo\ijo od objave razpisa
dalje. Zadnji rok za oddajo vlog je 15. oktober 2008. 

11. :e do dne izteka razpisnega roka dru\inski ;lani kandidata
niso prejeli odlo;b o dohodnini za leto 2007, je treba vlogo
vlo\iti najkasneje do izteka roka in jo po prejemu le-teh
nemudoma dopolniti! 

Vloge za dodelitev [tipendije, ki jih oddajo kandidati po 
razpisnem roku, se [tejejo za zamujene in se ne obravnavajo.

12. Pravica do [tipendije se dodeljuje z namenom uspe[nega
zaklju;ka [olanja. Kolikor namen ni izpolnjen, [tipendist ni
upravi;en do [tipendije, dokler letnika ne kon;a. {tipendijo
mora vrniti v primerih, ko jo je pridobil na podlagi 
neresni;nih podatkov, ter [tipendist, ki ni sporo;il 
sprememb iz 13. ;lena Pravilnika, ki vplivajo na pridobitev ali
ukinitev pravice do [tipendije.

Za dodatne informacije pokli;ite na tel.> 
(01) 833 26 18 (Lilijana Djerkovi;).

{tevilka> 122-08/2008-003
Datum> 19. 9. 2008
|upan Ob;ine Vodice
Brane Podbor[ek, univ. dipl. ekon. 
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Ob;inska uprava poro;a

JAVNI RAZPIS {TIPENDIJ V LJUBLJANSKI URBANI REGIJI

Osnovni cilj regijske [tipendijske sheme je podelitev
kadrovskih [tipendij za izobra\evalne programe, ki so skladni
s potrebami gospodarstva. {tipendije se tako podeljujejo za
konkretna delovna mesta, in sicer za celotno ali preostalo dobo
[olanja [tipendista po izobra\evalnem programu. Prioritetno se
[tipendije podeljujejo za razvojne potrebe in perspektivne 
poklice v posamezni regiji.

Do [tipendij iz Regijske [tipendijske sheme Ljubljanske urbane
regije so upravi;eni dijaki, dodiplomski in podiplomski 
[tudenti, ki
- ne prejemajo druge [tipendije,

- niso v delovnem razmerju oziroma ne opravljajo

samostojne registrirane dejavnosti in

- niso vpisani v evidenco brezposelnih oseb.

Regijska [tipendijska shema Ljubljanske urbane regije je
namenjena dijakom in [tudentom, ki se [olajo za poklice, po

katerih povpra[ujejo delodajalci s sede\em v 26 ob;inah
Ljubljanske urbane regije pod pogojem, da se le-ti pri njih po
kon;anem [olanju/[tudiju tudi zaposlijo.

{tipendija iz regijske [tipendijske sheme je sestavljena tako, da>

- 50 % [tipendije zagotavlja Javni sklad RS za razvoj
kadrov in [tipendije,

- 50 % [tipendije zagotavlja delodajalec, pri katerem
se bo [tipendist zaposlil.

Del finan;ne obveznosti delodajalca lahko krije tudi ob;ina.

Osnovna vi[ina [tipendije zna[a 15 % minimalne pla;e za dijake
(84,98 EUR) ter 28 % minimalne pla;e (158,63 EUR) za [tudente.

V [olskem/[tudijskem letu 2008/2009 je razpisanih ve; kot 
170 [tipendij za dijake in [tudente, ki se bodo po zaklju;ku 

izobra\evanja zaposlili pri delodajalcu, ki bo sofinanciral 
njihovo [tipendijo.

Nekateri izmed najbolj iskanih poklicev oz. izobra\evalnih 
programov v Ljubljanski urbani regiji, za katere so razpisane
[tipendije v [olskem/[tudijskem letu so>

- obdelovalec kovin, varilec

- klju;avni;ar

- strojni tehnik

- oblikovalec kovin

- strugar, brusilec

- metalurg

- tehnik mehatronike

- mizar

- tesar

- orodjar

- mehatronik operater

- natakar, gastronom hotelir

- kuhar, gastronomsko-turisti;ni tehnik

- elektrikar elektronik

- prodajalec

- mesar

- ekonomski tehnik

- kozmeti;ni tehnik

- grafi;ni tehnik

- medijski tehnik

- grafi;ni operater

- diplomirani fizioterapevt

- dipl. in\. ali univ. dipl. in\. strojni[tva

- dipl. in\. ali univ. dipl. in\. elektrotehnike

- organizator ali dipl. organizator poslovanja v turizmu, 

organizator ali dipl. organizator poslovanja v gostinstvu in

turizmu

- in\. ali dipl. in\. ali univ. dipl. in\. metalurgije

- dipl. in\. grafi;ne in medijske tehnike, dipl. in\. grafi;ne

tehnike.

Ve; informacij ter razpisno dokumentacijo s prijavnim
obrazcem najdete na www.rralur.si

Rok za oddajo vlog za pridobitev [tipendije je> 10. 10. 2008.

Operacijo delno financira Evropska unija, in sicer iz

Evropskega socialnega sklada. Operacija se izvaja v okviru

Operativnega programa razvoja ;love[kih virov za obdobje

2007-2013, 1. razvojne prioritete>”Spodbujanje podjetni[tva

in prilagodljivosti”< prednostne usmeritve “{tipendijske

sheme.”

Ma[a Resinovi;, RRA LUR
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Ob;inska uprava poro;a

Eko sklad preko javnega razpisa za kreditiranje okoljskih

nalo\b 40PO08A (za ob;ine, gospodarske dru\be in

druge pravne osebe ter samostojne podjetnike

posameznike) nudi ugodne kredite do 2 milijonov EUR,

razpisanih pa je 14 milijonov EUR.

Vi[ina sredstev> 14 milijonov EUR.
Javni razpis bo odprt do porabe razpisanih sredstev 
oziroma najkasneje do 19. 12. 2008.
Vi[ina posameznega kredita je omejena na 2 milijona EUR.

Krediti so namenjeni za financiranje nalo\b oziroma 
v projektu opredeljene faze nalo\b za>
a) manj[anje emisij toplogrednih plinov,
b) zmanj[anje onesna\evanja zraka,
c) gospodarjenje z odpadki,
d) varstvo voda,
e) odvajanje odpadnih vod ali oskrbo s pitno vodo.

Kreditni pogoji>
a) obrestna mera - najni\ja letna obrestna mera za kredite

je trimese;ni EURIBOR + 0,3 %<
b) odpla;ilna doba - kraj[a ali enaka dobi vra;ila nalo\be, ki

je prikazana v vlogi za kredit, in v nobenem primeru ne
more presegati 15 let z vklju;enim moratorijem<

c) vi[ina posameznega kredita - omejena na 2 mio EUR.

Razpisna dokumentacija> kandidati lahko razpisno 
dokumentacijo naro;ijo po telefonu, [t.> (01) 241 48 20.
Vzor;na razpisna dokumentacija< na spletni strani
http>//www.ekosklad.si/html/razpisi/main.html .

Dodatne informacije lahko kandidati pridobijo na
Ekolo[kem skladu Republike Slovenije, Javni sklad, Tivolska
cesta 30, 1000 Ljubljana, telefon> (01) 241 48 20, telefaks> (01)
241 48 60 in na spletni strani www.ekosklad.si .

Eko sklad ob;anom nudi tudi nepovratne finan;ne

vzpodbude za rabo obnovljivih virov energije in ve;jo

energijsko u;inkovitost stanovanjskih stavb. 

Vi[ina sredstev> 7,5 milijonov EUR.
Javni razpis odprt do> objave zaklju;ka razpisa zaradi
porabe sredstev.
Upravi;enci> fizi;na oseba, ki je>
- lastnik stanovanjskega objekta, kjer bodo izvedeni ukrepi 

v okviru namenov, ki so predmet javnega razpisa, ali
solastnik s pisnim soglasjem ostalih solastnikov, ali imetnik
stavbne pravice na nepremi;nini, kjer bo nalo\ba izvedena 
(v nadaljevanju> lastnik),

- o\ji dru\inski ;lan (zakonec, izvenzakonski partner, otroci 
oziroma posvojenci, star[i ali posvojitelji) lastnika 
z njegovim pisnim dovoljenjem,

- najemnik stanovanjskega objekta s pisnim dovoljenjem
lastnika in pod pogojem, da je udele\en pri financiranju
nalo\be.

Nepovratne finan;ne vzpodbude so namenjene za>
a) vgradnjo solarnega ogrevalnega sistema,
b) celovito obnovo stanovanjske stavbe,
c) gradnjo stanovanjske stavbe v nizkoenergijski ali pasivni

tehnologiji.

Razpisna dokumentacija> lahko jo naro;ite po telefonu, 
[t. (01) 241 48 20 ali 22, ali s pisnim zahtevkom, poslanim na
naslov sklada, ali na e-naslov> ekosklad@ekosklad.si, ali po
faksu (01) 241 48 60, do objave zaklju;ka javnega razpisa.
Razpisna dokumentacija je objavljena tudi na spletni strani
sklada> www.ekosklad.si.

Dodatne informacije lahko kandidati pridobijo na
Ekolo[kem skladu Republike Slovenije, po telefonu 
(01) 241 48 61, vsak ponedeljek, sredo in petek med 
8. in 12. uro.

Z Eko Skladom do 
energetske u;inkovitosti

- Na;rtni ukrepi pri 

prenovi zgradb 

- Ugodni krediti 

- Nepovratne finan;ne

vzpodbude
Alenka Jereb

Povzeto po prilogi glasila Sinenergija.

Dejavnosti Eko sklada so usmerjene v ugodno 

kreditiranje nalo\b varstva okolja, ki najbolj

zmanj[ujejo obremenjevanje okolja, pa tudi 

v osve[;anje in informiranje o pomenu ustreznih 

ukrepov na podro;ju varstva okolja.
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Ob;ina Vodice praznuje

Osrednji dogodek meseca septembra je
bila tudi tokrat ob;inska proslava s
podelitvijo priznanj. Kot ponavadi so si
rde;o nit podajali posebne zasluge in glas-
beni vlo\ki. Uvodni takti so pripadli Godbi
Vodice, slovesna himna pa MPeZ Biser.
Nato je med ob;inskimi, modro-rumenimi

Jerneja Kimovec

Zaradi njih
je \ivljenje

v ob;ini
bolj[e

barvami, ki so krasile kulturni dom, zbrane
nagovoril \upan Brane Podbor[ek.
Za;el je z mislijo, da je smisel tega in
pravzaprav vsakega praznika v dru\enju in
spoznavanju ljudi, [e posebej v dana[njih
dneh, ko zaradi neulovljivega ritma 
\ivljenja pogosto zmanjka ;asa za najbolj
osnovne ;love[ke potrebe, kot je na primer
povezanost s skupnostjo. Razlo\il je, da so
prav zaradi tega dobitnike priznanj letos
izbrali predvsem po merilu prispevanja 
k bolj[i kakovosti \ivljenja ob;anov. Za to
si vsako leto posebej prizadeva tudi
Ob;ina, kar je posebno opazno v zadnjih
poletnih dneh, ko se ob sadovih celoletnega
dela zvrstijo vse proslave, odprtja in
praznovanja. Glavni cilj vseh zastavljenih
in dokon;anih del je, po \upanovih
besedah, trajnostni razvoj. Zato ga \alosti,
da [e vedno ni napredka prav pri enem
izmed najve;jih in najpomembnej[ih 
projektov, tj. pri gradnji ob;inskega
sredi[;a. Ob;ina z \upnijo ni dosegla
dogovora, tako da je zgodba sedaj v fazi
delne selitve sredi[;a ju\no od osnovne
[ole, ;emur se bodo svetniki na ;elu 
z \upanom bolj podrobno posvetili takoj po
mesecu ob;inskih slovesnosti. 
Zbrani v KD Vodice pa smo se po \upanovih
;estitkah posvetili trem nagrajencem.
Povezovalec programa, Gregor Trebu[ak,
je vsakega posebej na kratko predstavil,
oziroma opisal njegovo dosedanjo 
\ivljenjsko pot.
Prvi je bil na vrsti Primo\ Erce, 
podpoveljnik GZ Vodice, ki je v odsotnosti
poveljnika odgovorno in u;inkovito vodil
intervencijo pri odpravljanju posledic
neurja 13. julija 2008. Skrbel je za 
usklajenost vseh vpletenih ter ustrezno
za[;itil sodelavce in druge prostovoljce. 
S tem je pripomogel k splo[ni varnosti vseh
ob;ank in ob;anov, v dvorani pa si je 
prislu\il bu;en aplavz. Primo\, ki je sicer \e
17 let zvest prostovoljnemu gasilstvu, je
skromno sprejel \upanovo priznanje in se
zagotovo strinjal s tem, da ga je posvetil
tudi vsem ostalim, ki so pomagali pri
odpravljanju posledic neurja.
Nato je bil na oder vabljen Drago Pirc, ki je
priznanje prevzel v imenu {portnega
planinskega dru[tva Gams. Plaketo ob;ine
Vodice si je dru[tvo prislu\ilo zaradi 
ohranjanja in [irjenja planinske kulture
med prebivalci vseh generacij. {PD Gams,
ki je bilo ustanovljeno pred 11 leti, ima - po
prvotnih 40 - sedaj \e 118 ;lanov, ki so letos
prvi; skupaj pohajkovali tudi izven

Slovenije. Osvajanje vrhov, spoznavanje
skritih koti;kov v prelepih de\elah in, kot
sami pravijo, veliko pristnega smeha so 
njihov vsakdan. Za vse to se ;lani iskreno
zahvaljujejo svojemu predsedniku zadnjih
petih let, Dragu Pircu, ;estitkam pa se je 
s svojim prispevkom - plaketo - pridru\ila
tudi Ob;ina. Na vse to je Drago pristavil le
[e> “Pejmo v hribe!”
Po dveh mo[kih je na “piedestal” stopila [e
\enska, Pepca Pirc. V slovesnem vzdu[ju se
je podpisala v knjigo ;astnih ob;anov, 
v kateri si je mesto prislu\ila z \ivljenjskim
delom na podro;ju izobra\evanja in 
socialnih dejavnosti. Nato smo sli[ali
njeno, ne ravno lahko, \ivljenjsko zgodbo.
V osmih desetletjih je izgubila mnogo
ljubljenih, tudi svojo h;er. Kljub temu je
vedno na[la ;as za so;loveka. U;iteljski
poklic, udejstvovanje v krajevni skupnosti,
pomo; pri Rde;em kri\u, Civilni za[;iti in
Slovenski Karitas, vodstvo ob[olskih
dejavnosti in kro\kov ... Pep;ina zapu[;ina
so ljudje. Tisti, ki jih je u;ila, tisti, ki jim je
pomagala, tisti, ki \e od nekdaj ob;udujejo
njeno \ivljenjsko mo;. “In ;e bi se [e enkrat
odlo;ala za poklic, bi izbrala istega,” je
zatrdila gospa Pepca, ki vse svoje biv[e
u;ence kli;e kar “moji otroci”. Po nekaj
besedah nagovora se je ;astna ob;anka
vrnila na svoje mesto, aplavz ob;udovanja
pa je [e kar trajal ... Neprecenljiv prispevek
ob;ini si je poleg uradnih priznanj prislu\il
[e majhno presene;enje, ki pogosto
pomeni celo ve; kot lepe besede in
slavnosten sprejem. Tako smo posebej za
gospo Pepco, veliko ljubiteljico glasbe,
poslu[ali Rude;o ro\o in Tam, kjer murke
cveto. V nekoliko posebnih tonih ju je
izvedel All Capone {trajh trio, dve dekleti
in fant na godalih, ki so nas s svojo

Proslava 
s podelitvijo priznanj

Pomo; ljudem v stiski, skrb 

za kakovost \ivljenja in socialni

napredek, ob;utek za skupnost in

soljudi. To so bila vodila leto[nje

proslave ob ob;inskem prazniku, 

ki se je 6. septembra odvijala 

v Kulturnem domu Vodice. Priznanja

so prejeli Primo\ Erce, {portno

planinsko dru[tvo Gams in Pepca

Pirc. Slednja je postala tudi ;astna

ob;anka.
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Ob;ina Vodice praznuje

V okviru prireditev ob ob;inskem prazniku
je bilo med prvimi na vrsti odprtje 
prenovljene ceste Koseze-{inkov Turn. 
Ker cesta le\i na sti;i[;u dveh ob;in, se 
je uradnega odprtja poleg doma;ih
ob;inskih predstavnikov udele\il tudi
menge[ki \upan Franc Jeri;.
S kratkim kulturnim programom so 
slovesnost obogatili mladi ;lani Kulturnega
dru[tva Matije Ko\elja. Pod vodstvom
Marije in Rada :uka so peli in recitirali
Matici ter pela ugla[ena dekleta skupine
Flora. Nikakor pa ni manjkala Godba
Vodice, ki ob vsaki prireditvi naredi piko 
na i.
V uvodnem govoru je \upan ob;ine Vodice
Brane Podbor[ek na kratko predstavil, da
so obnovitvena dela potekala tri leta, 
v treh etapah. V tem ;asu je bilo 
popolnoma obnovljenih 1.200 m ceste, kar
je ob;inski prora;un obremenilo za 
150 milijonov evrov, od tega je dr\ava
prispevala eno tretjino. Da se je 
rekonstrukcija izvedla, ima najve; zaslug
pod\upan Anton Kosec, saj je s prstom
vztrajno kazal na dotrajanost vozi[;a.

Odprtje ceste in 
hidroforne postaje 

{inkov Turn

|upanu so pri rezanju traku pomagali
najmlaj[i udele\enci, po prenovljeni cesti
pa so se prvi zapeljali ;lani Motokluba Mak
s starodobnimi motorji.
Hkrati z odprtjem ceste pa je bila to tudi
slovesnost ob odprtju prenovljene 
hidroforne postaje v {inkovem Turnu. Kot
je povedal \upan, je obnovitvena dela 
prevzelo JP Komunala Vodice. Zaradi
popolne dotrajanosti so bili zamenjani
prakti;no vsi deli, tako da je postaja sedaj
kot nova ter seveda v skladu z vsemi 
zahtevanimi standardi. Pridobitev je
pomembna za vi[jele\e;e hi[e v {inkovem
Turnu, saj bo oskrba z vodo odslej 
nemotena.
Krajani, veseli novih pridobitev, so 
ob bajerju pripravili pogostitev in
dru\abno sre;anje za vse udele\ence. Tudi
v pogovoru z njimi se je ;utilo, kako so
povezani med seboj, zato se po dobro
opravljenem delu radi poveselijo. In prav
je tako.

Vida Pirc

V prihodnosti si lahko obetamo novo ureditev

pokopali[;a - Na Torovem bo zraslo novo naselje -

Potrditev leto[njih ob;inskih nagrajencev

izvirnostjo navdu[evali ves ve;er.
Zimzelene balade, filmska glasba in celo
klasika - na navihanih strunah je vse
zvenelo razigrano in veselo. Po triu so se
dolgoletni u;iteljici, ki se, ;eprav je 
v Vodice priseljena, tu \e dolgo po;uti kot
doma, poklonili [e Biseri. Ti do nagrajenke
namre; ;utijo [e posebno spo[tovanje, saj
je njihov zbor neko; vodila tudi njena
pokojna h;i, Tanja. Njej v spomin so zapeli
dve znani slovenski, prvo nekoliko oto\no,
drugo bolj posko;no. S tem so dali dobro
izto;nico za [e zadnji kon;ni nastop {trajh
tria, ki je “s prve” (menda jih sploh [e niso
skupaj zvadili, ;eprav smo v to vsi malo
dvomili) odigral [e nekaj posko;nih. Vmes
je bila tudi ena avtorska, ki jo je napisal
Gregor Strni[a, vodja tria. Ob vedno 
;arobnem tangu je nekoliko zatemnjeno
vzdu[je z odprto knjigo, [opkom son;nic in
tremi godci za trenutek odpeljalo v tiste
davne boemske ;ase, ki jih najdemo le [e 
v zapra[eni srednje[olski literaturi ...
Aplavz nas je zdramil in spet smo bili 
v vodi[ki dvorani. Sledila sta pogostitev in 
vsesplo[en klepet. Ne ravno boemsko, pa
vseeno prijetno. 

Nove pridobitve



12

Ob;ina Vodice praznuje

Tako se je zasanjala osnovno[olka Eva
Golob, ki je povezovala program ob
odprtju nove avtobusne postaje na Selu.
Tudi otroci iz tega dela na[e ob;ine so
do;akali v[e;no postajo sredi vasi, kjer
bodo do prihoda [olskega avtobusa odslej
vedno suhi, predvsem pa bolj varni.
“Varnost otrok je bila pri tem projektu na[e
osnovno vodilo,” je pojasnil \upan Brane
Podbor[ek. Zaradi njih so ob postajali[;u
raz[irili tudi cesto< njena prenova bo 

Tudi sedanjost in 
preteklost lahko 

\ivita v so\itju
Jerneja Kimovec

v celoti kon;ana prihodnje leto, ko bo 
izvedena [e preplastitev. Ob tem se je prvi
mo\ ob;ine zahvalil vsem, ki so prispevali 
h kon;nemu u;inku> lastnikom zemlji[;,
izvajalcem in nadzornikom. Nato je skupaj
s prikupnima de;kom in deklico v narodnih
no[ah prerezal trak slovenskih barv. 
Medtem so se otroci iz O{ Vodice nove 
pridobitve veselili po svoje. Pod vodstvom
Toma\a Grajzerja je prepeval [olski
zbor;ek, Ale[ Klop;i; in Andra\ Jamnik sta
razgrevala vzdu[je s harmoniko, Beti Kosec
pa je za vse zbrane spisala kratek sestavek
o pomembnosti in potrebnosti “male
lesene hi[ice”. Zanimivo je bilo izvedeti, da
bo letos v Sloveniji osnovno [olo 
obiskovalo ve; kot 160.000 otrok, v na[i
ob;ini pa 449. Od tega je kar tri ;etrtine
voza;ev, pri ;emer je treba opomniti, da so
najbolj ranljivi med njimi prav prvo[ol;ki.
Ker je vstopanje in izstopanje iz avtobusa
eden izmed bolj nevarnih delov njihove
poti v [olo, se je Beti v imenu vseh mladih
prebivalcev Sela zahvalila vsem, ki so jim te
minute naredili bolj varne.
Velik del zahvale je [el tudi Zvezi borcev
ob;ine Vodice, ki je dovolila, da se v dobro
otrok prestavi spomenik padlim borcem
Ra[i[ke ;ete. :eprav je za sedanje
osnovno[olce druga svetovna vojna \e
davna zgodovina, je prav, da svojim 
prednikom, ki so se borili za svobodno in
neodvisno Slovenijo, vsi izkazujemo
zaslu\eno spo[tovanje. To velja tudi, kadar

Odprtje nove avtobusne 

postaje na Selu

gre za spominska obele\ja. In kot je 
v svojem nagovoru povedal predsednik
Zveze borcev ob;ine Vodice, {tefan
Podgor[ek, je edino prav, da ima Ob;ina za
tak[ne zadeve vedno posluh. Pohvalil je
dejstvo, da spomenik ni bil le prestavljen,
pa; pa tudi saniran in olep[an. Nato pa se
je s kratkim spominom poklonil svojim
soborcem in prijateljem, padlim ;lanom
prve oboro\ene partizanske ;ete 
v Sloveniji. Me[anico bridkih in
zmagoslavnih spominov so z njim delili tudi
prisotni predstavniki Zveze borcev 
iz :rnu;, Trzina in Komende.
Tako so na eni strani stali prekaljeni
gospodje z borbenimi zastavami v rokah,
na drugi pa osnovno[olci prepevali “Kaj ti
je deklica” in “Hej brigade!” Preteklost je
odstopila prostor sedanjosti, sedanjost pa
je ohranila spomin nanjo. {e leta in leta
bosta tako stali druga ob drugi in pri;ali, da
je so\itje mogo;e.
Mi smo ju za nekaj ;asa pustili v miru ...
Godbena kora;nica nas je pospremila 
v Ra[i[ki hrib, kjer so se ob Smu;arski ko;i
(in dobri kapljici) kalile ideje za 
prihodnost. 

“Stojim pred novo avtobusno postajo

in razmi[ljam. Z mislimi hitim 

v prihodnost - v jutri, v naslednji

teden, v mesec maj prihodnjega leta

... Koliko ljudi se bo tukaj sre;alo,

koliko u;encev bo tukaj stkalo 

prijateljske vezi, koliko prvih

ljubezni se bo spletlo na tej klopci?

Moje misli be\ijo in preskakujejo 

s svetlobno hitrostjo. V daljavi celo

vidim svojo so[olko, ki spremlja

vnukinjo na avtobusno postajo ...”
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{ola ima prenovljeno
telovadnico

Vida Pirc

{koda, ki jo je neurje 13. julija letos
povzro;ilo na Osnovni [oli Vodice, je
ogromna. Tisti, ki smo usodnega dne pri[li
pomagat odstranjevat nastalo [kodo, si niti
pribli\no nismo predstavljali, kaj vse bodo
po[kodbe potegnile za seboj.
Med najbolj prizadetimi deli [ole je bila
telovadnica. Pod silo vetra so popustila
velika steklena okna in voda je z vso silo
vdrla v njeno notranjost. Razbito steklo se
je razsulo v notranjost telovadnice, vse
polno ga je bilo tudi okrog [ole. Gasilci in
;lani Civilne za[;ite so poskrbeli za
zavarovanje ter varno odstranjevanje
stekla in vode. Voda, ki je v dobri minuti
zalila telovadnico, je povsem uni;ila tla,
po[kodovala ve;ino telovadnega orodja,
uni;en je bil tudi strop.
Po prvem [oku je vodstvo [ole s pomo;jo
ustanovitelja, Ob;ine Vodice, takoj
pristopilo k sanaciji in odpravi [kode. 

V rekordnem mesecu in pol jim je uspelo
najti izvajalce, ki so zamenjali okenska
stekla, popravili, oziroma zamenjali strop,
vklju;no s prezra;evalnim sistemom, ter
seveda zamenjali povsem uni;en parket 
na tleh.
Veselje ob odprtju v prvih dneh septembra
je bilo toliko ve;je, ker se bo pouk [portne
vzgoje lahko nemoteno izvajal. Zadovoljni
so tudi rekreativci, saj razli;ne skupine
vsako popoldne zasedejo telovadnico. Kot
se je izrazila ravnateljica Ivana Bizjak, je
telovadnica prostor, ki je zaseden od jutra
do ve;era.
Navzo;im na slavnostnem odprtju je 
spregovoril \upan ob;ine Vodice Brane
Podbor[ek. Opisal je dogajanje usodnega
dne in se za pomo; pri odpravi posledic
neurja zahvalil Civilni za[;iti, gasilcem,
prostovoljcem in vsem delavcem [ole, ki so
kljub po;itnicam in dopustom takoj pri[li 
v slu\bo in pomagali po svojih mo;eh.
Zahvalil se je tudi vsem obrtnikom in 
izvajalcem del, ki so delali prakti;no dan in
no;, da se pouk lahko izvaja od prvega
[olskega dne dalje. Posebna zahvala pa je
namenjena ravnateljici, saj vodi
obnovitvena dela in je tako velik del 
bremena prav na njenih ramah.
Na prireditvi je nastopila najstni[ka 
glasbena skupina Four Play, plesne ve[;ine

so pokazale ;lanice plesne [ole Miki 
iz Dom\al, ob pomo;i mentorjev pa so 
pridobljeno znanje na novih orodjih
pokazali tudi u;enci gimnasti;nega kro\ka.
:astni gost prireditve je bil Ale[ Bor;nik,
nekdanji dijak vodi[ke osnovne [ole, ki se
je prav takrat vrnil s svetovnega prvenstva
v balinanju v Zagrebu. V kategoriji zbijanja
je postal svetovni podprvak, v [tafeti pa je
osvojil tretje mesto.
Ob koncu je \upan povedal [e, da je sedaj
ob;ina pristopila tudi k temeljiti prenovi
starega dela [ole, ki bo po zagotovilih 
izvajalcev kon;ana v dobrih dveh mesecih.
Na;rti notranje in zunanje preureditve [ole
so na ogled v ve;namenskem prostoru
[ole. Ko bodo dela kon;ana, bo [ola 
pridobila prepotrebne dodatne u;ilnice -
na koncu lahko re;emo le to, da je 
v nesre;i tudi nekaj dobrega.
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Poletje je za nami, dopust je minil,
zopet se je za;elo resno delo. Ali ste si
nabrali novih mo;i za nadaljnje delo?
Leto[nji dopust sem pri;akoval z velikim
veseljem, saj smo \e prej postorili vse
potrebno za nemoteno poletno 
po;itnikovanje. |al pa je leto[nji dopust
prekinilo neurje, ki se je nad na[o ob;ino
razbesnelo sredi julija, tako da pravih
spro[;enih po;itnic letos sploh nisem imel.

O neurju in njegovih posledicah smo
\e pisali, pa vendar ob;ane zanima,
kako potekajo sanacijska dela na
najbolj po[kodovanem objektu, to je
osnovni [oli v Vodicah?
Po[kodbe objekta so bile ve;je, kot je
sprva kazalo. Vse posledice besnenja 
narave smo odkrili [ele sedaj, ko smo 
v celoti odstranili ru[evine drugega 
nadstropja na starem delu objekta.
Pokazale so se vse po[kodbe in nesolidna
izvedba gradnje iz leta 1963 ter kasnej[ih
predelav in dozidav. Ve;krat se spra[ujem,
kako je z odgovornostjo, ki je sedaj ne
moremo nikomur pripisati. No, kakor koli
\e, s temeljitim strokovnim posegom smo
se odlo;ili sanirati stari del objekta na
sodoben na;in, s postavitvijo nove jeklene
stre[ne konstrukcije preko celega objekta,
ki bo zagotavljala v prvi vrsti visoko 
stopnjo potresne varnosti. Prednost 
predlaganih tehni;nih re[itev pri sanaciji
pa je [e ta, da bomo po kon;anem posegu
pridobili tri nove u;ilnice in nove prostore
za [olsko knji\nico.

Kako je s financiranjem tega posega?
Ali ima Ob;ina denar za ta namen?
V prora;unu za leto 2008 je za odpravo
posledic naravnih nesre; zagotovljenih le
malo sredstev, zato jih bo treba zagotoviti
s predvidenim oktobrskim rebalansom
leto[njega prora;una. Pri tem pa ra;unamo

Po poti razvojnih na;rtov

tudi na uresni;itev obljub ministra Zvera 
o izdatni pomo;i, saj je bila prav vodi[ka
[ola med najbolj po[kodovanimi 
v julijskem neurju. Prav tako ne 
pri;akujemo te\av pri povra;ilu oz. kritju
[kode s strani zavarovalnice. 

Kako pa je sicer s pomo;jo dr\ave? Ali
je Ob;ina \e prejela kak[na sredstva?
Ob;ina je prejela 14.000 evrov pomo;i, ki
jih bomo razdelili med ob;ane po kriteriju
velikosti [kode. Pri tem pa se ne sme 
zgoditi, da bi se ljudje na ta ra;un okoristili
tako, da bi [kodo dobili povrnjeno hkrati 
s strani zavarovalnice, Karitasa in [e
Ob;ine. 

Preidiva k ob;inskemu prazniku. Tudi
letos je bilo praznovanje obse\no in
[tevilnih prireditev se je spet
udele\ilo veliko [tevilo ob;ank in
ob;anov. Kako ocenjujete obiskanost
prireditev?
Nabor prireditev ob ob;inskemu prazniku
predlagajo dru[tva in tako je bilo tudi
letos. Osrednja prireditev je bila proslava 
s podelitvijo ob;inskih priznanj, ki jo je
organizirala Ob;ina, tokrat s pomo;jo
marljivih in vedno za delo pripravljenih
;lanic in ;lanov Dru[tva upokojencev
Vodice. Letos je bila proslava zelo sve;ana,
zato je bilo vzdu[je ob podelitvi priznanj
izjemno dobro. Priznanje \upana je letos
dobil Primo\ Erce, vodja intervencije ob
neurju. Podeljeno priznanje je hkrati tudi
moje priznanje in zahvala vsem 
pripadnikom gasilskih enot, ki so 
sodelovali v tej akciji. Plaketo ob;ine
Vodice je zaslu\eno prejelo {portno
planinsko dru[tvo Gams, ki pod vodstvom
Draga Pirca skrbi za dobro voljo ter 
privzgaja ljubezen in spo[tovanje do 
narave. V [e posebno zadovoljstvo pa mi

je bila podelitev naziva “;astna ob;anka”

Alenka Jereb

Leto[nji ob;inski praznik so zaznamovale proslave in prireditve, ki so bile

dobro obiskane. Zelo slovesno je bilo na podelitvi ob;inskih priznanj, veselo

in spro[;eno  na [portnih prireditvah, dobra je bila udele\ba na kolesarjenju.

{tevilni [portniki so si nadeli zelene majice z zelenim drevesom, ki 

predstavlja skrb za ;isto in zdravo okolje. O vsem tem ter o mnogih drugih

prizadevanjih za nadaljnji razvoj na[ih krajev smo se pogovarjali z \upanom

Branetom Podbor[kom.

gospe Pepci Pirc. Vztrajnost, notranja

mo; in odlo;nost, sr;na dobrota ter

na;elo nesebi;nosti in \iveti za druge so

vrline in znamenja odli;nosti, ki odlikujejo

na[o upokojeno u;iteljico Pepco.

Spo[tovani Pepci Pirc se \elim [e enkrat
zahvaliti v imenu [tevilnih generacij, na
katere je s svojim zgledom tako pozitivno
vplivala, in za vsako dobro misel, ki smo je
bili dele\ni. Pepca - hvala. 

Dotakniva se [e razvojnih na;rtov, to
je izgradnji komunalne infrastrukture.
V Vodicah se gradi. Kak[ni so torej
na;rti?
Moja osebna prizadevanja za celovito

re[evanje komunalne opremljenosti

na[ih krajev za;enjajo rojevati sadove. 

V vasi Vodice bomo tako v naslednjih

dveh letih opremili [e pet ulic s celotno

komunalno infrastrukturo, in sicer
Jegri[e, Pustnice, Krvav[ko in Vodi[ko
cesto ter Lebar[ko pot. Dela so se \e
pri;ela, projekt pa delno financiramo tudi 
z evropskimi sredstvi. |e res, da glavnino

bremena nosi Ob;ina, toda prvo ;rpanje

tujih nepovratnih sredstev me navdaja 

z optimizmom in nakazuje vzorec

bodo;ega ravnanja Ob;ine pri tovrstnih

projektih. Celotna investicija je ocenjena
na 1,5 mio evrov.

Ali poteka vse po va[ih pri;akovanjih
in kako je s komunalnim opremljanjem
drugih krajev?
Tako kot povsod se \al tudi tu malce zatika.
Ob;inska uprava se [e vedno sre;uje 
s problemom nasprotovanja izgradnji tega
tako potrebnega javnega dobra s strani
posameznih lastnikov zemlji[;. Prihaja tudi
do izsiljevanja pri pridobivanju soglasij za
manj[e posege v sosednja zemlji[;a, 
v katera je pri taki gradnji treba pose;i. 
{e vedno je odprta vse ve;ja sramota
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predvsem pa ob;utek za po[ten odnos do
nasprotnika in spo[tovanja pravil igre.
Osebno sem prista[ te dejavnosti. Prav
tako sem prepri;an, da je treba 
v ob;inskem merilu podpirati tudi 
[portnike posameznike, ki dosegajo
vrhunske rezultate v svetovnem merilu.
Rad bi izpostavil nedavni vrhunski dose\ek
Ale[a Bor;nika na svetovnem prvenstvu 
v balinanju, kjer je osvojil kar dve odli;ji,
in sicer srebrno medaljo v hitrostnem 
izbijanju ter bronasto medaljo v [tafeti, za
kar mu iskreno ;estitam. Ale[ je zgled
mnogim mladim, kar je pri [portu [e 
posebej pomembno. 
Na kulturnem podro;ju delujejo tri
dru[tva. Poleg Godbe Vodice in Me[anega
pevskega zbora Biser je treba posebej
izpostaviti in pohvaliti tudi Kulturno
dru[tvo Matije Ko\elja, katerega delovanje
opredeljuje predvsem delo z mladino in
otroki. Ob tej priliki izrekam zahvalo
;lanom vseh treh dru[tev za aktivno 
sodelovanje ob dogodkih v ;asu
ob;inskega praznovanja.
Izjemno aktivni so tudi ;lani obeh dru[tev
upokojencev v na[i ob;ini. Energija, ki se
jo da ;utiti v njihovih nastopih in drugih
aktivnostih, nas navdaja z upanjem v dobre
in pristne odnose med ljudmi tudi v tretjem
\ivljenjskem obdobju. Za ve;jo stopnjo
medsebojnega sodelovanja pa se bo treba
[e malo potruditi. Tudi na aktivnosti
;lanov prostovoljnih gasilskih dru[tev ne
gre pozabiti. Letos sem si ogledal nekaj 
njihovih tekmovanj in moram priznati, da
bi si tako gasilci kot tudi jaz \elel ve;
gledalcev. Ve[;ine, ki jih na[i gasilci
obvladujejo, so vredne ogleda, zato 
priznanje za dose\ene rezultate rad
izre;em. |elim si le, da bi se otresli 
nezdravega politikantstva in se posvetili
svojemu poslanstvu. Tudi v bodo;e bo
delovanje dru[tev v obliki nesebi;nega
nudenja pomo;i na prostovoljni osnovi
dele\no moje velike podpore.

Za konec [e kak[na misel namenjena
na[im bralcem?   
Vsem ob;ankam in ob;anom \elim vse
dobro in jih hkrati prosim za aktivno 
podporo v prizadevanjih, da bi bila na[a
ob;ina [e dolgo ;ista in zelena, da bodo
nanjo lahko ponosni tudi na[ih otrok 
otroci. 

pravne dr\ave, to je nepravnomo;nost
gradbenega dovoljenja za ;istilno napravo
na Vojskem. Pravni zapleti na sodi[;u 
trajajo \e [esto leto, medtem ko se za
posameznike z dobrimi politi;nimi zvezami
zadeve re[ujejo le v nekaj mesecih. Zaradi
tega hrbteni;ni kanalizacijski sistem 
v Bukovici in Utiku [e ne deluje, prav tako
ni mogo;e pristopiti k izgradnji oz. 
rekonstrukciji ceste v vasi Polje niti
na;rtovati izdelave projektov za Skaru;no
in Selo. Upam, da se spletkarski 
nasprotniki izgradnje sistema kanalizacije
in njihovi politi;ni botri zavedajo te\e 
svojega ravnanja. Zagotovo pa bodo 
njihova negativna prizadevanja pravilno
ocenili ob;ani na volitvah za naslednji
mandat.

Zanima nas prostorska stiska na
podro;ju pred[olske vzgoje, s katero
se sre;uje marsikatera ob;ina. Kako je
v na[i ob;ini?
V na[i ob;ini vsako leto prestopi prag vrtca
;edalje ve; otrok. Razloga sta dva. Poleg
ve;jega [tevila dru\in z majhnimi otroki se
sre;ujemo tudi s pojavom nagle rasti 
stopnje vklju;enosti otrok v vrtec. :e smo
[e pred petimi leti bele\ili vpis pribli\no
polovice otrok v vrtec, smo danes v letu
2008 \e pri;a preko 70 % vklju;enosti otrok
v pred[olski sistem vzgoje in 
izobra\evanja. Tudi letos smo zabele\ili
uspe[en vpis in obstoje;im oddelkom
dodali novega v enoti vrtca Skaru;na. 
S preureditvijo stanovanja v ve;jo igralnico
je svoj prostor v vrtcu dobilo kar [tirinajst
mal;kov. Na to dejstvo sem [e posebej
ponosen, saj noben od prijavljenih otrok ni
bil zavrnjen. Bo pa zagotovo treba 
pristopiti k pove;anju kapacitet, 
najkasneje v letu 2011. Ocenjujem, da

bomo od sedanjih trinajst ;ez dve leti

imeli kar [estnajst oddelkov otrok.

Treba pa bo pove;ati tudi vzporedne

kapacitete, tj. kuhinjo in druge tehni;ne

prostore ter igralne povr[ine. Vse to pa

oblikuje tudi potrebe po zagotovitvi

prostora za ve; oddelkov v osnovni [oli.

V predzadnji [tevilki Dru\ine smo
lahko prebrali, da naj bi Ob;ina 
ukinila podru\ni;no [olo v Utiku. Ali
na;rtujete tak korak?
Tega si nobena ob;inska oblast ne sme
privo[;iti. Ob;ina nikoli ni na;rtovala ;esa
podobnega. Nasprotno. Ob;inski svet je 

v tem mandatu celo zavzel jasno stali[;e

do obstoja podru\ni;ne [ole, in sicer da

je treba storiti vse za nemoteno izvajanje

pouka v prvi triadi na podru\ni;ni [oli,

kot je tudi podprl mnenje pod\upana, da

je podru\ni;na [ola bogastvo, na katerega

je treba skrbno paziti. Take misli, kot so
se zapisale v Dru\ini, pa lahko pripi[emo le
bistroumju [kodo\eljnih posameznikov.
{koda le, da u\ivajo podporo cerkvenih
oblasti, kar seveda vpliva tudi na
poslab[ano raven odnosov med |upnijo in
Ob;ino.

Poslab[ani odnosi med Ob;ino in
|upnijo so zagotovo zavrli tudi 
izgradnjo ob;inskega sredi[;a. Kdaj
bomo v Vodicah imeli neoviran dostop
do zdravnika?
Ob;insko sredi[;e je zagotovo eno od bolj
bole;ih vpra[anj razvoja te ob;ine, ki se
dotika vseh nas, [e posebej pa tistih, ki so
potrebni zdravni[ke oskrbe v ambulanti.
|al, ponavljam, \al, se ideja o izgradnji 
Trga slovenske zastave ni uresni;ila po 
pri;akovanjih, kljub splo[ni podpori 
pri ob;ankah in ob;anih. Izgradnji, 
v predlagani obliki, novega zdravstvenega
doma, ob;inske stavbe, kulturnega doma
in po[te ter trgovine so odlo;no 
nasprotovali svetniki politi;nih strank 
v ob;inskem svetu, ki so bili dele\ni 
podpore cerkvenih oblasti. Zemlji[;a v

lasti ob;ine v o\jem sredi[;u Vodic so

dovolj velika za izgradnjo novega

upravno-administrativnega centra v novi

ob;inski zgradbi ter kulturnega centra v

novi zgradbi Kopitarjevega doma.

Preostali socialni del, to je zdravnik,

lekarna in patrona\a, bo dobil svoje 

prostore ob manj[em dnevnovarstvenem

centru starej[ih na ob;inskih zemlji[;ih

na ju\nem delu naselja Vodice, medtem

ko naj bi gospodarski del, to je trgovina,

po[ta in druge gospodarske dejavnosti

dobile svoj prostor na vzhodnem delu

vasi.

Namembnost preostalega dela o\jega
sredi[;a Vodic pa bo opredelil novi
ob;inski prostorski na;rt. Vodice zagotovo
potrebujejo tudi ve;ji urejen parkovni 
predel, in ne le z ve;stanovanjskimi 
objekti pozidane povr[ine v centru Vodic.

V ob;ini je pestro tudi na [portnem in
kulturnem podro;ju. Koliko pa so
aktivna druga dru[tva?
{port je zagotovo ena izmed dejavnosti, ki
v ljudeh zbuja pozitivno tekmovalnost,
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Rezultati Mo[ki :as
Miha KIMOVEC 1 58.34
Janez DEBELJAK 2 58.54
Mitja HARAUER 3 61.14
{tefan NAHTIGAL 4 61.48
Fricko BALI| 5 61.57
Rok ERCE 6 67.00

Rezultati |enske :as
Tanja PINTA: 1 67.00

Jo\e Erce 

Zabavne in [portne
prireditve

Duatlon
6. 9. 2008

Potrebe otrok po vrtcu v na[i ob;ini se
pove;ujejo. Komisija za sprejem otrok 
v vrtec se je v leto[njem letu odlo;ila, da se
s 1. 9. 2008 sprejme vse otroke z bivali[;em
v ob;ini Vodice v na[ vrtec.
V ta namen je potekala 2. 9. 2008 v vrtcu na
Skaru;ni slovesnost ob odprtju novega
oddelka. Pozdravni govor je imela 
ravnateljica vrtca {kratka Svita, gospa
Hedvika Rosulnik. Po kratkem kulturnem
programu otrok iz vrtca Skaru;na je sledilo
slavnostno odprtje oddelka Ra;ke. 
V uvodnem delu je spregovoril gospod
\upan, Brane Podbor[ek. Poudaril je, da je
Ob;ina Vodice skladno z zakonom 
v leto[njem [olskem letu uspe[no 
zagotovila nova mesta v vrtcu in s tem
omogo;ila svojim najmlaj[im ob;anom
vklju;itev v pred[olsko vzgojo. Igralnico je
prvi odprl \upan, nato pa so si otroci, star[i
in vsi povabljeni ogledali vrtec. 
Obiskovalci prireditve so si ogledali tudi
\onglerski nastop, se posladkali s torticami
in bili pri;a prijetnemu poznopoletnemu
dru\enju.
Ob odprtju novega oddelka bi se zahvalila
za vse ideje in trud najprej ravnateljici
vrtca {kratka Svita, gospe Hedviki
Rosulnik, kot tudi gospodu \upanu,
Branetu Podbor[ku, za trud in pozornost
ter nenazadnje ustanoviteljici vrtca, Ob;ini
Vodice, za sodelovanje in financiranje.
Za konec pa [e veliko \elja, da bi bili 
otroci sre;ni, bi radi prihajali v vrtec, se
;im ve; nau;ili in se vrtca spominjali [e
kasneje.

Odprtje 
oddelka

vrtca {kratka
Svita na

Skaru;ni
Vzgojiteljica Draga Koncilja

V nedeljo, 7. septembra, je v Klubu Kubu 
v Vodicah potekal turnir v pospe[enem
[ahu za pokal ob;ine Vodice. Na turnirju je
sodelovalo 12 [ahistov, ki so pokazali zelo
veliko znanja, borbenosti in po[tenih 
medsebojnih dvobojev. Kako borben je bil
turnir, ka\e podatek, da so [ahisti od 66
odigranih partij tri remizirali.
Na turnirju je zmagal mojstrski kandidat
Jan Gantar z 10 osvojenimi to;kami. 
Drugo mesto je osvojil Marjan Stropnik 
z osvojenimi 7,5 to;ke, prav toliko to;k pa
je na tretjem mestu osvojil Marjan Jeraj.
Drugo in tretje mesto je dolo;il \reb, kajti
[ahista Stropnik in Jeraj sta bila toliko
izena;ena, da niti dodatna partija ni
odlo;ila bolj[ega. 

Drago Koglar

{ahovski
turnir

Edina predstavnica ne\nej[ega spola na
turnirju je bila u;enka O{ Vodice, Ne\a
Cankar, sicer \enska [ahovska 
prvokategornica, ki se je popolnoma
enakovredno borila za [ahovnico z ostalimi
nastopajo;imi [ahisti. Na turnirju pa je
igral tudi \upan na[e ob;ine Brane
Podbor[ek.
Prvi trije uvr[;eni [ahisti so prejeli zelo
lepe pokale, vsi pa smo dobili tudi majice.
Na koncu se zahvaljujemo pokrovitelju
Klubu Kubu, gospodu Borovniku za vodenje
turnirja, [e posebno pa vsem [ahistom za
udele\bo na turnirju. Upam, da se vidimo
tudi naslednje leto.
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V Tenis klubu Kubu so potekale naslednje
[portne prireditve>

- teni[ki turnir posameznikov,
- [ahovski turnir,
- turnir trojk v odbojki na mivki,
- balinarski turnir.

Teni[ki turnir posameznikov
V turnirju se je pomerilo 19 igralcev.
Najbolj[i so bili>
1. mesto> MATEJ SIRONI: 
2. mesto> MIHA JERKO 
3. mesto> BLA| JANHAR 
4. mesto> CIRIL BILBAN 

Turnirja v odbojki na mivki se je
udele\ilo 17 ekip iz Vodic in okolice.
Najbolj[e ekipe so bile>
1. mesto> Plezalni klub Extreme
2. mesto> ekipa Bukovica
3. mesto> ekipa {portek iz Kamnika

V balinarskem turnirju se je pomerilo
osem ekip iz ob;ine Vodice. Rezultati>
1. mesto> ekipa Ob;ani
2. mesto> ekipa Strahovica
3. mesto> ekipa Kubu

Klub Kubu v
znamenju
turnirjev

Sobotni ve;er je bil namenjen mladim. Pod
belim platnom so se po;asi zbirale razli;ne
generacije - na za;etku je bilo opaziti ve;
osnovno[olcev in dijakov, s poznej[imi
urami pa so po;asi prikapljali [e [tudenti in
tisti, ki se [tudentskih let spominjajo z (ne
tako daljno) nostalgijo. Temu primerno je
bil zastavljen tudi program, saj so vzdu[je
najprej razgrevali novinci na sceni, Ka;ji
pastirji. Mladi rokerji v belih srajcah in kra-
vatah so se izkazali z obetajo;imi glasovi.
Ve;inoma so preigravali \e znane
slovenske in tuje “evergreene”, ob;asno pa
v svoj repertoar vklju;ili [e kak[no
avtorsko, na primer posre;eno “Odo
pala;inkam”. Proti koncu njihovega
nastopa se je prizori[;e vendarle nekoliko
napolnilo in tudi gasilcem iz PGD Repnje, ki
so skrbeli za hrano in pija;o, vlilo nekaj
novega upanja za bolj[i izkupi;ek in posle-
di;no hitrej[i doseg zastavljenega cilja -
nakupa novega gasilskega avtomobila.
Dodatni obiskovalci so se v [otoru hitro
udoma;ili, tako da je bil vrve\ ob prihodu
Tabujev \e kar prijeten. Nova “fronterka”
skupine, Tina, se je na odru odli;no zna[la
in dokazala, da ji res nobena situacija ni
tabu. :eprav je izza mikrofona zagotovo
vajena gledati precej ve;je mno\ice, ni
skoparila z energi;nostjo. V nastop je
spro[;eno vklju;ila tudi ob;instvo, ki je
skupaj s fanti iz skupine ustvarjalo glas-

beno podlago najbolj znanima “Dobri vili”
in “Angelu”. Sli[ali smo tudi nekaj
najnovej[ih, med drugim “Pesek in dotik”,
ki se je - ;eprav bolj umirjena in zato ne
tipi;no tabujevska - na poletnih lestvicah
dobro prijela. Ob koncu so nekateri
obiskovalci tudi zaplesali, vsi pa so se
strinjali, da si zaslu\ijo [e dodaten
“komad”. Tako so se Tabuji vrnili na oder in
ob zvokih legendarne “Eileen” zaklju;ili
nastop bolj ali manj to;no ob polno;i. 
Dobrega pol dne za tem so isti prostor zas-
edla simpati;na dekleta s {tajerske. {tiri
vsestranske glasbenice so kljub neprijazne-
mu mrazu vztrajale v mini krilcih, ki so
postala \e njihov za[;itni znak. Na za;etku
res klavrno vzdu[je z nekaj 10 obiskovalci
so posku[ale dvigniti s prepoznavnimi
doma;imi melodijami in, ;eprav njihova
srca bijejo za {tajersko, priznale, da tudi
“Kamni[ki lepi kot” ni kar tako. Ko so har-
moniko zamenjale za klaviature, so se ob
“Dnevu ljubezni” stiskali zaljubljenci,
blondinka za bobni pa je k nazdravljanju
spodbudila [e vse ostale. Za ples se dolgo
ni opogumil nih;e, potem pa se je le na[lo
nekaj parov, tudi v narodnih no[ah, ki so
pokazali, kako se stvari stre\e. Med drugi-
mi je svojo soprogo na plesi[;e povabil
tudi \upan - sicer ne povsem prostovoljno,
a kdo bi se lahko uprl vabilu [tirih
postavnih in talentiranih mladenk? 
Sicer pa je bilo med obiskovalci mogo;e
zaslediti [e kar nekaj znanih obrazov, pred-
vsem iz politi;nih vrst. Podpora doma;im
glasbenicam ... ali nabiranje predvolilnih
to;k? Kakor koli \e, ;as je skupaj s pesmi-
mi nemoteno tekel dalje. Nekaj avtorskih,
nekaj izposojenih, harmonika, kitara in bas
kitara, bobni, klaviature in [tirje privla;ni
pogledi. Popoln recept za uspeh. Kljub
vsemu dekleta tokrat \al niso mogla
pokazati, kak[en “\ur” znajo narediti. Lahko
pa jih pohvalim za vztrajnost in
potrpe\ljivost - gledati prazen prostor pred
sabo in kljub temu ohraniti nasmeh na
obrazu zagotovo ni ravno ma;ji ka[elj.  

Vesele
{tajerke in

Tabuji

Jerneja Kimovec

Koncerta za vse generacije

Mrzel in de\even srednjeseptembrski

vikend je v [otor na Kopitarjevem

trgu zvabil le pe[;ico ob;anov. Ti 

so se posku[ali vsaj za silo ogreti 

s pozibavanjem v ritmu znanih

melodij ali pa s tistimi \lahtnimi

kapljicami, ki so po\ivile vsaj duha.

Ve; energije so, kljub slabemu 

vremenu in ni; kaj bolj[emu obisku,

s seboj prinesli nastopajo;i. Letos so

bili to Tabuji z novo pevko in Vesele

{tajerke v \e znani [tiri;lanski

zasedbi.

Mira Sovinc
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Zadnjo soboto v avgustu smo ;lani
Motokluba Mak organizirali \e [esto
vseslovensko sre;anje lastnikov starodobnih
vozil. Od tega res lepega dogodka je \e 
skoraj mesec dni (kako prehitro te;e ;as!),
odpo;ili smo se, poravnali vse take in
druga;ne “ra;une”, uredili vtise in 
pod celotno dogajanje potegnili ;rto z 
ugotovitvijo, da si lep[ega uvoda v teden
praznovanj ob;ine Vodice ne bi mogli
\eleti.
Letos smo sre;anje iz Vodic prestavili 
v Polje. Kljub pomislekom nekaterih na[ih
;lanov, med katerimi je bil tudi pisec tega
prispevka, se je odlo;itev pokazala za
upravi;eno, saj je prostor ob gasilskem
domu v Polju veliko bolj primeren za tako
veliko [tevilo udele\encev sre;anja, za
parkiranje vseh starodobnih vozil in za 
prijetno dru\enje obiskovalcev preko 
celega dne.
Naj za vse bralke in bralce Kopitarjevega
glasu, ki si prireditve niste mogli ogledati 
v \ivo, navedem nekaj statisti;nih
podatkov> prijavljenih udele\encev
sre;anja je bilo 334, pri[li pa so iz 
38 dru[tev in klubov iz cele Slovenije. Vozili
so se s 110 avtomobili, 101 motorjem, 
15 prikoli;arji, tremi starodobnimi 
gasilskimi vozili, dvema d\ipoma, dvema
tovornima voziloma in 12 traktorji.
Prireditev je po kratkem nagovoru ob
spremljavi vodi[ke godbe odprl na[ \upan,
gospod Brane Podbor[ek, in se nato del
poti popeljal z nami s svojim lepo 
restavriranim starodobnim motorjem. Med

skoraj 70 km dolgo panoramsko vo\njo
smo se ustavili na Brdu, kjer smo si ogledali
lep protokolarni objekt ter ;udovito 
okolico gradu, se s hrano in pija;o
okrep;ali ob jezercu v Preddvoru, po kraj[i
vo\nji “pohrustali” pico v Cerkljah in se
preko lepih vasi na[e ob;ine vsi sre;no
vrnili na “kraj zlo;ina” - v Polje.
Po vseh opravljenih zaklju;nih 
ceremonijah (podelitev pokalov, priznanj
itd.) smo poskrbeli za hrano in pija;o za vse
udele\ence in ostale obiskovalce. Ti so
medtem lahko ob;udovali vsa starodobna
vozila, kupovali sre;ke za bogati sre;olov
(ki smo ga s pomo;jo na[ih sponzorjev
pripravili za vsaj delno pokritje stro[kov)
in se pomerili v kegljanju za lepe nagrade.
Za prijetno vzdu[je je skrbel muzikant, peli
in igrali pa so tudi Ropotav;ki DU Vodice. 

6. vseslovensko sre;anje
lastnikov starodobnih

vozil Vodice 2008

Namesto zaklju;ka bi se radi zahvalili za
pomo; vsem, ki ste nam kakor koli 
pomagali. Pomo;i smo bili res potrebni, saj
je organiziranje tako velike prireditve za
skupno 15 ;lanov na[ega kluba Mak kar
malo prehud zalogaj. Po vrsti hvala vsem,
hkrati pa z opravi;ilom, ;e bomo koga
nehote pozabili omeniti. Najprej gre na[a
posebna zahvala ;lanom Gasilskega
dru[tva Polje, saj so nam vse tri dni - 
v petek pri pripravi, v soboto pri izvedbi in
v nedeljo pri pospravljanju - res nesebi;no
in po\rtvovalno stali ob strani. Hvala
gospodu \upanu, ;lanicam in ;lanom
Godbe Vodice, enkratnim Ropotav;kom in
ostalim ;lanom DU Vodice. Brez dobro
organizirane redarske slu\be ne bi [lo, zato
hvala Andreju in vsej njegovi ekipi. Pri
pripravi hrane, pija;e in stotih drugih
opravilih so nam pomagali vsi ;lani na[ih
dru\in, zato hvala za pomo; in razumevanje
tudi njim. 
Vsa do sedaj uspe[no organizirana
sre;anja so nam “pod streho” pomagali
spraviti na[i donatorji in sponzorji. Ne
bomo jih na[tevali< hvala za nazaj in 
z lepimi pro[njami za vnaprej!
V upanju, da smo tudi vam, drage bralke in
bralci, pri;arali vsaj del;ek na[e lepe
prireditve, vas iz Motokluba Mak lepo 
pozdravljamo in vam \elimo lepo jesen.

Jernej Logar
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Seje /Aktualno

Na tokratni seji so svetniki najprej brez
dalj[ih razprav soglasno sprejeli Odlok o
podrobnem prostorskem na;rtu za
raz[iritev ureditvenega obmo;ja {M14/1
(pokopali[;e). Na omenjenem obmo;ju
bodo izvedli raz[iritev obstoje;ega novega
pokopali[;a in ga arhitekturno, 
s tlakovanjem celotne povr[ine okrog
mrli[kih ve\ic, povezali s starim delom
pokopali[;a. Novo pokopali[;e bodo
razdelili na pet grobnih polj, na katerih je
predvidenih 62 enojnih, 142 dvojnih in 206
\arnih grobov, na ju\nem delu pokopali[;a
pa prostor za raztros pepela. Odlok 
predvideva tudi ustrezno ureditev zelenih
povr[in, pe[poti in parkiri[;. 
Z ve;ino glasov (9 za in 4 proti) je 
bil potrjen tudi Odlok o ob;inskem 
podrobnem na;rtu za raz[iritev 
ureditvenega obmo;ja {S14/6-1 (Torovo).
Obmo;je urejanja je namenjeno gradnji
stanovanjskega naselja, na katerem bo 
v prihodnosti zraslo devet objektov. 
V Odloku so predvideni tudi pogoji za
zunanjo, prometno, komunalno in 
energetsko ureditev, varovanje okolja,
za[;ito pred po\ari ter obveznosti 
investitorjev in izvajalcev. Prav pri 
slednjem je bilo sli[ati najve; pomislekov.
Ker so lastniki parcel trije, so \eleli
razpravljavci dobiti zagotovilo, da bodo
tudi stro[ki opremljanja sorazmerni dele\u
velikosti zemlji[; posameznega lastnika. 
Z ve;ino glasov je bil sprejet tudi Odlok 
o programu opremljanja in merilih 
za odmero komunalnega prispevka za
omenjeno obmo;je. Pri tej to;ki je
razpravljavce zopet najbolj zanimalo,
kak[no pogodbo bo investitor sklenil 
z Ob;ino in koliko komunalnega prispevka
bo pla;al, da bo pridobil gradbeno 
dovoljenje. 
V nadaljevanju so v prvem branju 
obravnavali in s 13 glasovi za potrdili 

16. redna seja
Ob;inskega sveta

predlog dopolnjenega in spremenjenega
Odloka o prostorskoureditvenih pogojih za
plansko celoto {14 Vodice. Ta natan;neje
opredeljuje gradnjo stanovanjskih objektov
in dovoljenih poslovnih dejavnosti. Zaradi
sprememb podzakonskih aktov natan;neje
definira tudi pojem eno-, dvo- in
ve;stanovanjska stavba, hkrati pa 
precizneje definira odmik novozgrajenih
stavb od cestnega sveta oziroma hodnika
za pe[ce, kot tudi odmik od parcelne meje
soseda. 
Soglasno je bil sprejet tudi Odlok 
o spremembi Odloka o gospodarski javni
slu\bi zbiranja in prevoza komunalnih
odpadkov.
V nadaljevanju je \upan podal informacijo
o odpravi posledic neurja, sledilo pa je [e
glasovanje o dobitnikih ob;inskih priznanj.
Svetniki so soglasno sprejeli sklep, da se
Pepci Pirc podeli naziv ;astna ob;anka za
\ivljenjsko delo na podro;ju izobra\evanja
ter socialnih dejavnosti, {portnemu
planinskemu dru[tvu Gams pa plaketo
Ob;ine Vodice za ohranjanje in [irjenje
planinske kulture v ob;ini Vodice.

Alenka Jereb

1. 9. 2008

V prihodnosti si lahko obetamo novo ureditev

pokopali[;a - Na Torovem bo zraslo novo naselje -

Potrditev leto[njih ob;inskih nagrajencev

Kljub prizadevanju lokalne skupnosti in
vseh, ki jim ni mar, kje in kako \ivimo, [e
vedno najdemo neodgovorne
posameznike, ki ne vedo, kam sodijo
odpadki. Namesto da bi jih odpeljali 
v bli\nji zbirni center, jih raje odlagajo 
v najbli\je grmovje, v potoke, gozdove,
oziroma se jih znebijo na kar najbolj 
preprost na;in. Na take in podobne prizore
naletimo tudi v na[i ob;ini. Mi smo jih
zasledili na robu gozda pod Ra[ico in 
v potoku pod tako imenovanim Poljskim
mostom. Na okolje lahko najbolj vplivamo
mi, s svojim ravnanjem in odgovornim
obna[anjem. Naj ne postanejo taka 
in podobna ravnanja del na[e kulture. 
S skupnimi prizadevanji bo tudi takih 
prizorov ;im manj.

Alenka Jereb

Nesnaga do
sosedovega

praga
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Dru\bene dejavnosti

Tudi letos smo v okviru Sveta za vzgojo in
preventivo v cestnem prometu, ki je orga-
niziran v Ob;ini Vodice, poskrbeli za varno
pot v [olo na[ih [olarjev. Skupaj s
Policijskim oddelkom Medvode,
Motoklubom Mak, Dru[tvom upokojencev
Vodice in Dru[tvom upokojencev
Bukovica-{inkov Turn smo prvi [olski
teden skrbeli za varnost na[ih [olarjev. Z
varovanjem smo poskrbeli, da so varno
prispeli v [olo in iz [ole. Bili smo na vseh
prehodih in semaforiziranih kri\i[;ih na
vseh poteh do [ole v Vodicah in v Utiku.
Opa\ali smo, da so vsi vozniki osebnih
avtomobilov lepo sprejeli na[o prisotnost
na cesti in prilagodili hitrost vo\nje. Vsi
moramo skrbeti za to, da bo pot na[ih
[olarjev varna - ne le prvi teden, ob
pove;anem varovanju, temve; skozi vse
[olsko leto.

Prvi [olski dan
Predsednik Sveta za vzgojo in preventivo v cestnem prometu, Tone Logar

Nekateri ob;ani so nas opozorili, da
u;enci, ki prihajate v [olo pe[, in tudi 
nekateri odrasli hodite po bli\njici, ki vas
pripelje na ovinek nasproti gasilskega
doma (pri Kramarjevih), in na tem mestu
pre;kate cesto. Veste, da je to mesto zelo
nepregledno, da nima ozna;enega prehoda
za pe[ce in da je na tem delu [e posebej
nevarno hoditi ;ez cesto. {oferji, ki se
pripeljejo po Kamni[ki cesti, vas ne vidijo,
ko stojite ob cesti ali celo na njej. 
V preteklem [olskem letu smo vas na to \e
opozorili, vendar dobronamerna opozorila
o;itno niso dosegla svojega namena. 
Tudi v novem [olskem letu smo na
nevarnosti pre;kanja ceste na tem delu
u;ence \e opozorili v [oli. Z obvestilom 
v ob;inskem glasilu pa \elimo opozoriti
tudi star[e in druge uporabnike te poti.  
Svetujemo vam, da na[e opozorilo vzamete
zelo resno in da se o tem pogovorite tudi 
z va[imi otroki doma. 
Va[a bli\njica ni varna. Samo \elimo si, da
ne bi bila to bli\njica, na kateri bi ugasnilo
[e eno mlado \ivljenje na na[ih cestah.

Nevarno
pre;kanje

ceste
Vodstvo [ole

Vabilo

Turisti;no dru[tvo Vodice vabi vse 

ljubitelje hoje v naravi, da se udele\ijo

7. jesenskega pohoda ob;ine Vodice,

ki bo v soboto, 25. 10. 2008. Odhod pohodnikov bo izpred ko;e SD Strahovica od 
8. do 10. ure. Pohod je prireditev rekreativno-dru\abnega zna;aja, trasa pohoda bo
potekala na podro;ju [tirih ob;in> Vodice, Ljubljana, Trzin in Menge[.

Udele\ba je primerna tako za starej[e kot tudi za mlaj[e udele\ence. Za udele\bo ni
predhodnih prijav - pohoda se lahko udele\i, kdor \eli. Startnine oziroma prijavnine
ni, udele\enci pa dobijo kontrolni karton;ek na startu in prigrizek s pija;o na cilju. 
Udele\ba pohoda je na lastno odgovornost vsakega udele\enca. Udele\encem 
svetujemo uporabo obutve in obla;il, primernih hoji po gozdu in prilagojenih 
vremenskim razmeram.

Dol\ina pohoda je okrog 15 km, celotna trasa pa pelje po urejenih markiranih poteh.
Prvi del vzpona je od starta na Selu do Planinskega doma Ra[ica (vi[inska razlika
pribl. 300 m), drugi in manj[i del vzpona pa je proti Menge[ki ko;i na Gobavici.
Celotna proga bo ozna;ena.

Pohod bo potekal ob vsakem vremenu!

Turisti;no dru[tvo Vodice
Kontaktna oseba za prireditev - Alojzij Kosec / gsm> 041 886 003



21

Dru[tva

Obi;ajno se jezimo nad neto;nimi
napovedmi na[ih meteorologov, tokrat pa
nam je bilo kar po godu, da so se nekoliko
zmotili. Sicer to;na napoved je imela le
nekaj ur ;asovnega zamika. Glede na
napovedane obilne padavine smo 
pri;akovali, da bo interesentov za izlet zelo
malo, pa se nas je zbralo kar sedemnajst
najvztrajnej[ih ;lanov. {e dobro, da smo se
odpravili v ranem jutru in nas je de\ ujel
[ele pred prihodom v dolino.

Ko se je iz no;i za;el delati dan, smo \e
merili korake iz doline Kamni[ke Bistrice
proti Kokr[kemu sedlu. Nebo je bilo jasno,
zrak pa soparen in te\ak. Pot proti sedlu se
strmo vzpenja in se niti malo ne polo\i.
Franci, ki je hodil spredaj, je z umirjenim
korakom dr\al enakomeren tempo. Brez
te\av smo pri[li do sedla in naredili samo
kratek postanek. Nebo je bilo [e 
razmeroma jasno, tudi Julijci v daljavi so
bili [e dobro vidni.

Pred nami je bila [e dolga pot, zato se
nismo po nepotrebnem zadr\evali.
Zakorakali smo v strmino proti vrhu
Grintovca. Pot je lepa, spodaj se vije med
kamenjem in gosto travo, nekoliko vi[e pa
postaja vse bolj kamnita, dokler se med
skalami ne izgubijo [e zadnje bilke. Ob poti
so se proti soncu obra;ale raznobarvne
pozno cveto;e gorske ro\e. Kako hitro smo
se vzpenjali, smo videli po tem, kako
globoko spodaj je ostala ko;a na sedlu.
Sicer pa so razgledi s pobo;ja prostrani -
videli smo Kal[ki greben s Krvavcem 

Gamsi na Grintovcu

v ozadju, globoko spodaj dolino Kokre, nad
njo se je proti nebu dvigal Stor\i;, na
dosegu roke je bila Ko;na. Na drugi strani
pa venec kamni[kih lepotic< od {truce,
Skute in Brane vse tja do Velike planine. Ko
smo porabljali [e zadnje atome mo;i, smo
se nenadoma zna[li na vrhu Grintovca. Po
prehojenih skoraj dva tiso; metrih vi[inske
razlike smo si utrujeni, a zadovoljni segli v
roke in drug drugemu ;estitali za osvojeni
vrh, ki meri ;astitljivih 2.558 m.

Za po[ten po;itek tudi tokrat ni bilo ;asa.
Preko Kal[kega grebena se je z bliskovito
naglico za;ela zlivati gosta megla. Samo
po\irek osve\ujo;e pija;e, obvezno 
skupinsko slikanje in \e smo se spu[;ali
nazaj proti sedlu. Navzdol je [lo mnogo
la\je in hitreje. Takoj po na[em spustu je
vrh zagrnila megla in ga ta dan ni ve;
izpustila iz svojega oklepa.

{ele ko smo se vrnili na Kokr[ko sedlo, smo
naredili dalj[i postanek, pa [e tega bi
morali nekoliko skraj[ati. Ko je v daljavi
prvi; zamolklo zagrmelo, je sledil ukaz
“gremo”, ki ni dopu[;al ugovorov. Kaj smo
hoteli, oprtali smo si nahrbtnike in “hajd” 
v dolino. Bili smo \e skoraj na polovici poti,
ko so za;ele padati prve debele kaplje.
Nataknili smo pelerine in nadaljevali pot. 
V za;etku rahel de\ek, se je vse bolj krepil.
Zaradi mokre poti smo morali biti pri hoji
zelo pazljivi. A je kar [lo< malo smo se
spodbujali med seboj, si pripovedovali [ale
in kar prehitro smo bili pri avtomobilih.

Rezervna obla;ila, ki vedno po;akajo 
v avtu, so bila nepogre[ljiv del tokratne
odisejade. Takoj ko smo bili v suhih
obla;ilih in v zavetju avtomobilov, smo bili
\e nared za novo akcijo< utrujenost je 
ostala nekje zgoraj na pobo;ju.

Ko smo se peljali proti Stranjam in
Kamniku, smo pretreseni opazovali, kako
se je narava razdivjala samo dober 
kilometer od tam, kjer smo hodili mi. Kot
le[nik debela to;a je tolkla po travnikih in
njivah, po sadnem drevju in ro\ah, zmlela
in uni;ila je vse pod seboj. 

Utrinke s te, kot tudi z drugih poti, si lahko
ogledate na spletnem albumu {PD Gams
http>//picasaweb.google.si/pdgams.vodice,
ki ga za nas skrbno ureja Franci (Senca).

Veseli, da nas je huda ura ob[la, smo ob
kosilu podo\ivljali tokratno turo. Zaradi
hitrega tempa smo imeli nekateri naslednje
dni bole;e noge, a smo samo na tak na;in
lahko varno osvojili vrh in ga dodali 
v seznam osvojenih.

Vida Pirc

Malo zdrave pameti, [e ve;

pa sre;e, in izlet je uspel!



Poletne te\ave
na vrtu
Vreme se spreminja. Posledice teh 
sprememb pa so v zadnjem ;asu hude, celo
katastrofalne, ter nam prina[ajo veliko
skrbi in dodatnega dela. Po zadnjem 
neurju (v prej[nji [tevilki) sem pisal, kaj
storiti po vremenski ujmi. Morda ste se
vpra[ali, kaj posejati, ko nam to;a uni;i
vse, kar smo imeli na vrtu, smo pa \e 
v juliju ali celo v avgustu. :e je na vrtu vse
uni;eno, je najbolje gredice o;istiti in jih
pripraviti za setev ali jih pustiti prazne. 
Na njih lahko posejemo oziroma posadimo
veliko zelenjave, vendar je mora biti ve;ina
iz sortimenta z oznako “zgodno” ali “zelo
zgodno”, kajti ;asa za rast je manj, kot ;e bi
sejali ali sadili spomladi. So pa pridelki
kljub temu lahko lepi in dovolj obilni, 
le izbor zelenjave naj bo zgodnjih sort.
Enako po;nemo v primerih, ko se pobere
pridelek z gredic, kjer je rasel zgodnji
krompir ali grah. Poleg radi;a, endivije,
kitajskega zelja, nekaterih zelo zgodnjih
sort zelja, cveta;e, solate ali fi\ola pa lahko
posejemo ali posadimo tudi cvetlice. 
Letos so se te\ave pri;ele \e spomladi, 
ko nekateri komaj ;akajo, da pri;nejo 
z opravili na vrtu. Pomlad se je za;ela zelo
zgodaj, nato pa se je ohladilo in 
temperature kar niso in niso hotele
posko;iti. Pridni vrti;karji so \e posadili
prve sadike zelenjave, zaklju;ili s prvimi
setvami, nakar so vse na[teto pokrivali 
z rastlinjaki, koprenami in filci. Sonce je
bilo ;ez dneve sicer kar toplo, le no;i so
bile hladne. To pa je pomenilo, da tudi
za[;ita pred mrazom ni odigrala svoje
vloge, [e posebej zato, ker se zemlja [e ni
segrela. :e bi pri[lo do zmrzali, bi to takoj
opazili in bi sadike zamenjali, podhladitve
pa ni mo; takoj opaziti, saj so posledice
vidne [ele kasneje. Pozno nastajanje 
cvetov ali njihovo odpadanje, razne 
deformacije na plodovih, slab[e ali
nepravilno razvit koreninski sistem, 
zgodnje rumenenje listov ali celih rastlin
so znaki podhladitve. Te posledice so
najbolj vidne na plodovkah, kot sta 
paradi\nik in paprika. Plodovke izhajajo 
iz toplih krajev in potrebujejo za dobro rast
toplo vreme. 
Ve;ji temperaturni preskoki se zgodijo tudi
poleti, in na \alost tudi takrat ne brez

posledic. Ne le ohladitve, tudi previsoke
temperature pomenijo te\ave za rastline,
[e posebej ;e trajajo dlje ;asa in se tudi
pono;i ne spustijo ni\e. Pomanjkanje 
kalcija je \e ena od takih te\av, ki se je
pokazala letos - pa ne toliko zaradi
vro;ine, ampak zaradi izredno visoke
zra;ne vlage in zadostne vlage nasploh
(pogoste nevihte). Pomanjkanje kalcija se
poka\e tako, da plodovi paradi\nika na
spodnji strani po;rnijo, plodovi paprike
postanejo temno rjavi ali sivorjavi, odvisno
od barve plodu, plodovi bu;k in kumar pa
se su[ijo in odpadajo. To lahko prepre;imo
z nadzorovanim in nepreobilnim 
dognojevanjem pri pripravi zemlje ter 
z listnim dognojevanjem s  kalcijevimi 
gnojili, ki niso strupena in nimajo karence.
S kupljenimi gnojili delamo po navodilih za
doziranje, saj bi pretiravanje s koli;ino
gnojila lahko povzro;ilo o\ige na listih 
ali celo odmrtje rastline. Kadar so 

temperature previsoke in presegajo 30 0C,
je oploditev pri plodovkah slab[a, kar zelo
hitro opazimo pri paradi\nikih. Pri 
previsokih temperaturah je namre; manj
cvetnega prahu, in [e ta postane neploden.
Pri paradi\niku, papriki in jaj;evcu se
podalj[a cvetna brazda in pogleda iz 
zavetja pra[nikov, tako da je mo\nost
opra[itve [e manj[a. Zato moramo majhne
rastlinjake zelo dobro zra;iti, kajti ;e je 
v rastlinjakih prevro;e, nam pri opra[itvah
ne bodo pomagale niti ;ebele in ;mrlji.
Kadar so temperature previsoke in ne
pride do oploditve, to opazimo, ko 
odpadajo cvetovi. Lahko pa pride do slab[e

opra[itve - takrat so plodovi majhni 
in iznaka\eni. Posledica previsokih 
temperatur je lahko tudi serija izklju;no
mo[kih cvetov (npr. pri bu;kah, bu;ah 
in kumarah), posledi;no pa imamo plodove
v nepravem zaporedju.                             
Poleti so velik problem tudi glivi;ne
bolezni (plesni), ki jih uni;ujemo z 
uporabo fitofarmacevtskih sredstev. To pa
v doma;ih vrti;kih ne sme biti navada, [e
posebej ;e \elimo imeti bio pridelek. Bolje
je, da si pomagamo z doma narejenimi
pripravki iz kamilic, kopriv, bezga, rmana,
timijana in drugih rastlin, seveda
izmeni;no. Ve;krat sem \e omenil rabo
razred;enega mleka (50 - 50), sirotke ali
probioti;nega jogurta, raztopljenega 
v vodi. Vse na[teto, doma pripravljeno, je
u;inkovito in predvsem naravno, le rok
delovanja je kratek, zato je treba zalivati
ali [kropiti pogosteje.

Toma\ Brank 
VRTNARSTVO, CVETLI:ARSTVO

Toma\ Brank, s.p.

Vabljeni in dobrodo[li na

Vrtnariji> Vodice, Pot na :rno 3,

Cvetli;arni> Tr\a[ka c. 37, Ljubljana.
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Vrtnarski koti;ek
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Zdravilne rastline / :rna kronika

Prometne nesre;e<
- v naselju Zapoge je bila povo\ena srna<
- v naselju Vodice obravnavali prometni

dogodek, v katerem je voznik osebnega
avtomobila povozil obcestni ja[ek, pri
;emer se je po[kodovala zadnja 
pnevmatika<

- v naselju Vojsko je pri[lo do prometne
nezgode med dvema voznikoma osebnih
avtomobilov, ki sta se o krivdi dogovorila
sama<

- v Vodicah je pri[lo do prometne nezgode
med dvema voznikoma osebnih 
avtomobilov, ki sta se o krivdi dogovorila
sama.

Kriminaliteta<
- v Vodicah obravnavali tatvino goriva na

bencinskem servisu<
- v Vodicah obravnavali tatvino elektri;nega

avtomobil;ka<
- v Bukovici obravnavali tatvino dveh 

akumulatorjev iz parkiranega tovornega

:RNA KRONIKA za obdobje od 14. 8. - 18. 9. 2008

vozila<
- v Bukovici obravnavali tatvino dveh

motornih \ag z dvori[;a podjetja< 
- v Bukovici obravnavali nasilje v dru\ini<

osumljencu je bila odvzeta prostost in
priveden je bil k preiskovalnemu sodniku,
ki je zoper njega odredil prepoved 
pribli\evanja dru\inskim ;lanom<

- v Polju obravnavali tatvino lestve, ki je
bila najdena naslednji dan<

- na Skaru;ni obravnavali tatvino motornih
\ag iz kleti stanovanjske hi[e<

- v Repnjah obravnavali vlom v gradbeno
barako ob novogradnji, od koder je bilo
odtujenega ve; elektri;nega orodja<

- v Vodicah obravnavali tatvino goriva na
bencinskem servisu. 

Javni red in mir<
- v Polju obravnavali kr[itev javnega reda

in miru - nedostojnega vedenja na
javnem kraju< kr[iteljici je bil izdan
pla;ilni nalog<

Je enoletna rastlina, z dlakavimi zelenimi listi in lepljivimi \ivo
oran\nimi cvetovi. Cveti od junija do oktobra, ko ga uni;i \e prva
slana. V zdravilstvu se uporabljajo cvetovi, redko tudi listi in stebelca.
Cvetove lahko uporabimo [e sve\e ali jih posu[imo za zimo.
S svojimi [tevilnimi zdravilnimi sestavinami ima zelo [irok spekter
uporabe. Najbolj pogosto se uporablja v mazilih za vneto,
razpokano in pordelo ko\o. Uspe[no celi rane, opekline in ozebline
ter brazgotine po operaciji.
Zunanja uporaba ognji;a v obliki mazila je predvsem primerna za
bla\enje vnete in suhe ko\e. Odli;no pomaga pri glivi;nih obolenjih,
pri vnetju ven in kr;nih \ilah, kot tudi pri te\avah z zlato \ilo.
Uporaba mazila je primerna za suhe in razpokane ustnice, suhe
ekceme, za nego ob;utljive dojen;kove ko\e, blagodejen u;inek pa
ima tudi pri pikih \u\elk.
Za notranjo uporabo moramo ognji; skuhati v obliki ;aja, tako da
eno do dve \li;ki suhih ali sve\ih cvetov poparimo z vrelo vodo in
pustimo stati pokrito deset minut. Tako pripravljen nesladkan ;aj
uporabimo pri vnetju \elod;ne sluznice, pri ;irih na \elodcu in
;revesju, kr;ih in driskah ter pri virusnih obolenjih. Z njim lahko
izpiramo ustno votlino ali ga uporabimo za obloge za rane.
Ognji;ev ;aj je zaveznik \ensk v meni in ljudi, ki so pod stresom.
|e v starem Egiptu so ognji; uporabljali kot sredstvo za 
pomlajevanje, in ker ga danes dodajajo kozmeti;nim pripravkom,
mu te lastnosti lahko samo potrdimo. Starej[e poznavalke 
zdravilnih zeli[; bodo namesto “liftinga” zagotovo raje svetovale
dobro ognji;evo mazilo.

Ognji;evi cvetovi spominjajo na majhna sonca ali ogenj, ki

\ari v vrtu - od tod tudi njegovo ime
Ognji;

- v Bukovici obravnavali pretep oz. nasilje
v dru\ini< zoper kr[itelje bo izveden ukrep
s pla;ilnim nalogom<

- v {inkovem Turnu je pri[lo do kr[itve
javnega reda in miru, in sicer je sosed
verbalno napadel  sosedo, za kar mu je bil
izdan pla;ilni nalog.

Ostalo<
- v Vodicah je otrok pri jahanju padel 

s konja in se huje po[kodoval, nakar je bil
odpeljan v UBKC Ljubljana< ker ni bilo
ugotovljenih elementov kaznivega dejanja,
bo o dogodku podano poro;ilo na to\ilstvo<

- v Vodicah je bil najden zapu[;en pes,
srednje velikosti, za katerega se ni vedelo,
kdo je njegov lastnik< pes je bil predan 
v zaveti[;e<

- v Vodicah na AC Ljubljana-Kranj je pri[lo
do samov\iga osebnega avtomobila, ki je
v sprednjem delu popolnoma zgorel.

Vida Pirc
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Otro[ki koti;ek

Pobarvanka Re[i nalogo. Poi[;i pravilno re[itev.
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Oglasi
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Oglasi / Zahvale

Z A H V A L A

Ob bole;i izgubi na[ega dragega sina,brata, strica, svaka
FRANCIJA PODGOR{KA

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem,
sodelavcem in znancem, vsem ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti.
Hvala Vam za izraze so\alja, tola\ilne besede ter podarjeno cvetje in sve;e.

Vsi njegovi

Obvestilo

V torek in sredo, 7.  in 8. oktobra,

bomo v [oli izvedli akcijo zbiranja

odpadnega papirja. Ob;ani lahko

odvr\ete star papir v zabojnik, ki se bo

nahajal ob vhodu na [olsko parkiri[;e.

Papir naj bo zvezan ali zlo\en 

v kartonske [katle. V omenjenih dnevih

bo potekala akcija od 8.00 do 18.00.

Mentorica [olskega parlamenta

Alenka Jereb

Z A H V A L A
25. 7. 2008 nas je zapustil dragi mo\, 

o;e, dedek, brat, stric in svak 
JO|E JERAJ iz Vodic.

Od njega smo se poslovili 27. 7. 2008 na vodi[kem pokopali[;u.
Hvala gospodu \upniku Francu Mervarju za pogrebni obred, za poslovilne
besede gospodoma Janezu Podgor[ku in Petru Komolcu, pevcem, nosa;em 
in pogrebnemu zavodu Nav;ek. Hvala vsem, ki ste se poklonili njegovemu
spominu v mrli[ki ve\ici in se udele\ili pogreba. Hvala za dar za ma[e,
darovano cvetje in sve;e ter izraze so\alja.

|alujo;i \ena Milka, h;i Jo\ica, sinova Marko z \eno Marjano in Emil 
z \eno Tatjano ter vnuki An\e, Matev\, Tilen, Luka in Nejc

Z A H V A L A

Ob bole;i izgubi dragega mo\a, o;eta, starega o;eta, brata,
soseda in prijatelja JANEZA TAV:ARJA

se iskreno zahvaljujemo vsem, ki ste ga tako mno\i;no pospremili na 
njegovi zadnji poti. Hvala vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in
znancem za izre;ena osebna in pisna so\alja ter darovano cvetje in sve;e.
Iskrena hvala tudi gospodu \upniku za lepo opravljen pogrebni obred,
pogrebnemu zavodu Nav;ek ter pevcem za lepo zapete pesmi.

Vsem imenovanim in neimenovanim [e enkrat iskrena hvala.

Tav;arjevi

Bole;ine se ne da skriti,
tudi solze ni te\ko zatajiti,
vendar ni ene ure ne no;i,
povsod si v srcu z nami ti.

Ur[ka in Klemen Bilban 

sta 12. septembra postala ponosna

star[a malemu Tilnu.
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Dobitniki ob;inskih priznanj

Primo\ Erce prejme

ob;insko priznanje 

- priznanje \upana 

Ob;ine Vodice

Primo\ Erce se je pred 17. leti pridru\il
Prostovoljnemu gasilskemu dru[tvu
Vodice. Vseskozi ga je vodilo na;elo biti
ljudem v pomo; in oporo ob naravnih in
drugih nesre;ah. To svoje poslanstvo je
\elel podkrepiti tudi z strokovnim znanjem,
zato se je vseskozi izobra\eval in 
nadgrajeval svoja znanja o gasilstvu 
oziroma re[evanju ob nesre;ah. Tako je
pred petimi leti dosegel ;in gasilskega 
;astnika.
V Prostovoljnem gasilskem dru[tvu Vodice
trenutno opravlja funkcijo podpoveljnika.

13. julija 2008, ko je ob;ino Vodice 
prizadelo hudo neurje in povzro;ilo veliko
gmotno [kodo, so prvi k odpravljanju
posledic neurja pristopili gasilci - ;lani
vseh prostovoljnih gasilskih dru[tev 
v ob;ini. Primo\ Erce je prevzel funkcijo
vodje intervencije. V tej funkciji je vodil in
usklajeval celotno re[evalno akcijo
odpravljanja posledic julijskega neurja ter
vseskozi skrbel, da so bile vse naloge
usklajene z Ob;ino Vodice, Civilno za[;ito,
obrtniki in vsemi, ki so sodelovali pri
re[evanju nastalega polo\aja po neurju.

Kljub takrat prisotni vsesplo[ni nervozi in
napetosti je Primo\ Erce svojo nalogo
opravil zelo odgovorno ter u;inkovito. Pod
njegovim vodstvom intervencije so bile
ceste v ob;ini v ve;ernih urah popolnoma
prevozne in za[;iten je bil velik del 
objektov, s ;imer je bilo poskrbljeno za
splo[no varnost ob;ank in ob;anov.   

|upan ob;ine Vodice, kateremu se
pridru\ujemo vse ob;anke in ob;ani, se
zato ob tej prilo\nosti iskreno zahvaljuje
vsem ;lanom prostovoljnih gasilskih
dru[tev v ob;ini, obrtnikom in vsem, ki ste
kakor koli sodelovali v akciji odpravljanja
posledic neurja, ki jo je vodil Primo\ Erce.
Zato mu \upan ob;ine Vodice 

Brane Podbor[ek podeljuje priznanje
ob;ine Vodice - priznanje \upana> 
ZA ODGOVORNO IN U:INKOVITO VODENJE
INTERVENCIJE PRI ODPRAVLJANJU
POSLEDIC NEURJA 13. JULIJA 2008.

To priznanje je hkrati \upanovo priznanje
vsem, ki so, oziroma ste sodelovali pri
odpravljanju posledic neurja.



fotografije govorijo same


